
PROTOKOI, NR XLIII / 09
z sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie

odbyte.i w dniu 29 kwietnia2}}9 roku w Domu Kultury w Jgdrzejowie.

A d .  l .
O godzrnre 10"' Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Btaszkiewicz otwarl obrady

XLIII sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie. Przewodniczqcy powital, zaproszonych goSci,
radnych, burmistrz6w, naczelnikow UrzEdu Miejskiego, kierownikow jednostek organizacyjnych
Gminy, soltys6w otaz wszystkich przybytych na obrady.

Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych iest 2l radnych;
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodniczqcy zglosil kandydaturq radnego Miroslawa Sztabiawego na sekretarza
obrad. Radny Sztablawy v,ryraz1L zgodg.

Rada Miejska w JEdrzejowie dwudziestoma glosami ,,2&", przy jednym glosie
wstrzymuj4cym przyjpta kandydaturE radnego Miroslawa Sztablawego na sekretarza obrad.

A d . 2 .
Nie zgloszono uwag do proponowanego porz4dku obrad.

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. PrzyjEcie porz4dku obrad.
3. PrzyjEcie protokoi6w zpoprzednich sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanre z pracy Burmistrza miEdzy sesjami.
6. Informacia o realizacji uchwal podjgtych na poprzednich sesjach.
7. Uchwala w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Jqdrzejowa za 2008 rok.
8. Uchwala w sprawie zmian w bud2ecie miasta i gminy na 2009 rok.
9. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w Gminnym Programie Profilaktyki

i Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii na rok
2009.

10. Uchwala w sprawie uchwalenia Statutu OSrodka Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy
w JQdrzeiowie.

1 l. Uchwaia w sprawie wyrazenia zgody na zniesienie wspolwlasnoSci.
12.tJchwala w sprawie przyjqcia ,,Programu usuwania wyrob6w zawieraj4cych azbest

dla Miasta i Gminy Jqdrzejow nalata 2008 - 2032".
13. Uchwala w sprawie wyraZeniazgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
14. Uchwala w sprawie ustalenia oplat za Swiadczeniaprzedszkoli publicznych prowadzonych

przez GminE JEdrzejow.
15. Uchwala w sprawie przyjEcia rezygnacji z funkcji Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej

Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
16. Uchwala w sprawie przyjpcia rezygnacji z czlonkostwa w Komisji Rewizyjnej Rady

Miejskiej w Jqdrzejowie.
17. Uchwala w sprawie wyboru czlonka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
18.Uchwala w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej

w Jqdrzejowie.
19. Uchwala w sprawie wyboru czlonka Komisji Gospodarki Komunalnej i Porzqdku

Publicznego Rady Miejskie.i w Jqdrzejowie.
20. Sprawozdanie z dzialalnoSci OSrodka Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy w Jqdrzejowie

za 2008 rok.
21. Informacia o mo2liwoSci dofinansowania zakupu i montazu kolektor6w slonecznych.
22. Odpowiedzi na interpelacje.



23. Sprawy roZne.
24. ZamkniEcie obrad.

Ad .3 .
Nie zgloszono uwag do:

.r 
Protokotr.r nr XLI/09 z dnia 2 kwietnia 2009 roku.

'/ 
Protokolu nr XLII/O9 z dnia 16 kwietnia 2009 roku.

przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz stwierdzil, ze protokoly z poprzednich

sesji zostaly przyjEte.

Ad.

-).

Radny Adam Czajor przypomnial, Ze na ostatniej sesji zadal kilka pytari i interpelacji

i poprosil, zeby odpowiedzi na interpelacje byly powaZne i wyczerpujqce. Niekt6re

odpowiedzi s4 lakoniczne i takie, jakby byl natrqtem. Interpelacja i zapytanie to jeden

z instrument6w pracy radnego. Interpelacje sq zglaszane w trosce o dobro gminy. Na

interpelacjE w sprawie ul. Cmentarnej odpowiedZ, ze brak Srodk6w, jest ?adnq

odpowiedziq. W sprawie tej ulicy chodzi o dobro gminy i mniejsze koszty, poniewaz

teraz wystarczy polo2y6 cienk4warstwE Scieralnq azaroktrzebabgdzie robic remont tej

ulicy. Radny ponawia interpelacjq o zastanowienie sig nad ulic4 Cmentarn4.
Radny Adam Czajor - w sprawie zamontowania lamp na ul. Glowackiego - jest podane,

Ze wykonanie oszacowano na okolo 70 000 zl. Jeleli przedsiqbiorcy chc4partycypowac
w kosztach ustawienia tych lamp i ptaci6 za material, slupy s4 ustawione zgodnie

z dokumentacj4 to gdyby Burmistrz byl uprzejmy porozmawiai z Zakladem

Energetycznym, to obyloby siq prawie bezkosztowo lub z niewielkim kosztem gminy.

Radnego dziwi, 2e takq inicjatywg przedsiEbiorc6w zbywa siE tym, 2e to bqdzie

kosztowalo gminE nie bqdzie siq tego robii. Jest na pewno konieczne do6wietlenie tamtej

ulicy i radny uwaha, 2e nie powinno to podlega6 dyskusji; co najwy2ej nale?y

siq zastanowi6 nad sposobem reahzacjr.
Radny Adam Czajor prosi o podjqcie dzialah w celu zakupu aparatu do zdjgl,

stomatologicznych - o czym m6wil juL na posiedzeniu Rady Spolecznej ZPOZ.

Nieprawd4 jest, ze bEdzie to dla prywatnych gabinetow lekarskich, poniewaz prywatne

gabinety zlecalq takie uslugi i Irzeba jeLdzi(, do Kielc. Jeheli b9d4 zlecane, to bEdzie

zatoplacltNFZ, a jeaeli bEd4zlecane prywatnie, to bqd4odplatnie. Ie2dzi siq do Kielc

i tam siE placi, z Iym, 2e jeszcze sig doklada do podro2y i czas traci. Taki aparat mo2na

ustawii w istniej4cym juL gabinecie rentgenowskim.
Radny Adam Czajor przypomnia\, 2e w imieniu mieszkaric6w interpelowal o ustawienie

pomnika w formie laweczki przy Muzeum Przypkowskich. Odpowiedz: brak Srodk6w

finansowych. To nie ma by6 jutro, ale trzeba siq nad tym zastanowi6 i podj4c

odpowiednre dzialania. zastanowi6 siE nad projektem, ztobic rozeznanie.

Radny Adam Czajor - w sprawie posypania destruktem i doSwietlenia ul dr. Sqdka -

radny nie wie, kto przyj4l t4 ulicq, bo nie spelnia ona Zadnych standard6w, ale skoro

zostala przyjEta i jest zaewidencjonowana w gminie, to trzeba cokolwiek na niej zrobrc.

Tam mieszkafrcy chc4 posypania destruktem i dwoch - trzech lamp. Ich z4dania nie sq

wyg6rowane.
Radny Pawel Faryna prosi o wyr6wnanie placu i ustawienie dw6ch huStawek,
piaskownicy orazlawki przy ul Konarskiego obok cmentarzana ZamoSciu.
Radny Pawet Faryna prosi o ustawienie na Zamolciu w strefie zamieszkania znaku

ograniczenia prEdkoSci do 20 km ze wzglgdu na to, 2e na prostych odcinkach pojazdy

tam jeZd2qz nadmi ern4 prgdkoSciq.
Radny Stanistraw Hatys zvnacajqc sig do Burmistrza Piszczka przypomnia\,2e w Gazecie
JEdrzejowskiej 15 kwietnia tego roku jest wypowiedZ Pana Burmistrza na temat
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przekazania grunt6w przez PKP pod ptzyszlq drogq w Ksi4Ze-skroniowie, po czym

)acytowal fragment wypowiedzi: ,,Dziesig6 lat temu moZna bylo liczyd na bezplatne

przekazanie gruntu, teiaz t<olej nie chce o tym slysze6. Grunt mozemy jedynie kupii".

ban Hatys wielokrotnie rozmawial z Burmistrzem na temat budowy drogi na gruntach
pKp u liiejscowoSci KsiqZe-Skroni6w pod koniec lat dziewiEidziesi4tych, ale nigdy nie

bylo mon1, o bezplatnym przekazaniu gruntu przez PKP. Byty prowadzone rozmowy

z pKp w 1997 i w 1998 roku przez Wiceburmistrza Marka Grada. Pan Hatys jest

w posiadaniu jednego z pism dotyczqcych budowy drogi na terenie PKP na jednym

zizgadnianych odcink6w. Pismo z 4 wrzefinia 1998 r. Dyrekcji Okrqgu i Infrastruktury

wLublinie. Dyrekcja uzgadnia wstqpnie nastppujqce warunki: min. w pkt 2: do czasu

zalalwienia spraw .formalnoprawnych proponuiemy zav'Qrcie umowy dzierzawnei

z Zaklatlem lttieruch,mo1ci PKP w Lublinie. Dalsze rozmowy zostaly zerwane, poniewa2

PKP za dzier?awq grunt6w zaZyczy\a sobie du24 sumE pieniEdzy, na co nie wyrazil

zgody 1JrzqdMiejski. Pan Hatys pyta Burmistrza, czy ta wypowiedZ bEdzie sprostowana.

leSti tak, to w jaki spos6b i kiedy poinformowane zostanie spoleczefstwo,

a w szczeg6 lno Sci mieszkaricy Ksi42e- Skroniowa'

9. Radny Rbbert Kruk prosi o dokonanie przeglEdow istniejqcych plac6w zfuaw,

w szczegolnoSci placu zabaw przy ul. Chrobrego. Mieszkaflcy zwr6cili siq w tej sprawie

do radn-ego . gdy1 brakuje szczebelk6w, S4 spr6chniale elementy, niedokrqcone Sruby.

Radny Kruk Prosi o interwencjq.
10. Radny Robert Kruk pyta, jaki jest stan lokali socjalnych w naszej gminie, czy byly

dokonywane j akieS PrzegIqdY .
1 1. Radny Roberl Kruhpo raz kolejny prosi o zamontowanie tablicy ogloszeri w okolicy ulic

Jasionka i PartYzant6w.
12. Radny Robert Kruk podzigkowal za zamontowanie korony przy pomniku w parku 700-

Lecia. Dotychczas orzel bytbez korony.
13. Radna Maria Baranska powiedziala,2e w sprawie odpowiedzi na interpelacje ma takie

same odczucia jak radny Czqor,poniewa2 odpowiedzi nie m6wi4nic opr6cztego,2e nie

ma Srodk6w w budzecie, co jest zrozumiale, bo budzet zostal uchwalony. Gdy radni

zglaszajqinterpelacje, to nie chodzi o to, aby burmistrz napisal,2e decyduj4 radni

i le tyc-h pieniq-dzy nie ma, tylko Zeby poszukal moZliwoSci rozwiqzania. Radna Barafrska

pyta" kto dokonainaprawy ubykow nawierzchni ul. Sw. Barbary i jaki byt koszt. Radna

pyta o ro, poniewaz dostala odpowiedZ 20 kwietnia, 2e naprawa ubytkow zostala
'l,,1,konunu, 

a nie zostalo to wykonane. Dziury byly i sq. Teraz siE rozpocz4l remont ulicy,

al'e20 kwietniaremontu jeszcze nie bylo i dziury do dniadzisiejszego s4. Czy ktoS, kto

pisal odpowiedZ w og6le widzial, czy to zostalo wykonane? Poniewaz w odpowiedzi

pitr., 2ebylo wykonane, radna pyta, kto to zrobil i za jak4kwotq'

14.itadna Maria Barariska poinformowala, 2e odpowiadaj4c na interpelacjq w sprawie

zagospodarowania Srodka ronda Burmistrz pisze, 2e jest to radykalnazmiana, poniewa2

uruchomienie nieczynnej fontanny, to bardzo duze Srodki w budZecie. Radna pyta, jakie

to koszty uruchomienia nieczynnej fontanny i dlaczego jest to radykalna zmiana

zagospodarowania, skoro ta fontanna juZ tam jest'

15. Radna Maria Barafrska w sprawie ul. JaSminowej, Kwiatowej, Wiosennej - pisze,

2e prosila o budowq ulic. Radna twierdzi, 2e nie prosila o budowq ulic, lecz o to, aby

destruktem tE drogq utwardzi6. JeSli jest taka mo2liwoS6, jest remont ul. Przypkowskiego,

Barbary, moZna ten destrukt pozyskad i to zrobrc, a nie pisac, 2e nie ma Srodk6w

na bud6wq, skoro byla proSba o utwardzenie dr6g, gdzie mieszkafrcy siq pobudowali

i chcieliby such4 nogQ przechodzi(' do swoich posesji'

16. Radna Maria Barafiska poinformowala, 2e w ubieglym roku na ul. G6rnej ZWiK

prowadzil na pewnym odcinku kanalizacjE na wysokoSci posesji nr 8. Zostalo



to zasypane zwirem i kamieniami, kt6re s4 sukcesywnie rozje\d2ane. Mieszkaficy prosz4,

aby ten niewielki odcinek zniszczonego asfaltu uzupeinii.

17. Radny Zdzislaw Adamczyk pyta, kiedy wreszcie zostanie uporzEdkowana sprawa

z targowic4 roln4. Obecnie targ zaczyna siE juZ w poniedzialek a kofrczy siq we wtorek.

To tylko kwestia czasu, a handel bEdzie ju2 w niedzielq. W opinii handluj4cych tam

rolnikor.l. takiej targowicy i takiego balaganu nie ma w Zadnym mieScie. NajwyZszy czas

to zmienii i zadbac o dobr4 opiniq. Radnego dziwi, 2e nie ma konkretnych dzialan

ze strony Burmistrza, a problem z targowic4 jest od dawna. Pisaly o tym media" radni

poruszali ten temat - i cisza, a moana to szybko uporz4dkowa6 i opinig o JEdrzejowie

zmienic.
18. Radny Zdzistaw Adamczyk pyta, czy Burmistrz zamierza uzupelni6 brakuj4ce

oSwietlenie uliczne w Rakowie na odcinku dom weselny ,,Mili Moi" w stronE Wolicy

i Kopanin. Znajduje siq tam kilkanaScie dom6w oraz kilka niebezpiecznych zakrqt6w,

gdzie czEsto dochodzi do wypadk6w. Szczeg6lnie teraz po wyremontowaniu drogi mo2e

ilE to nasili6. Wedlug zapewniefr Burmistrza Wolskiego miaio to by6 wykonane

w ubieglym roku. Z informacji Burmistrza w dniu 2 kwietnia wynika, ze podpisano

umowQ na nowe projekty i ogloszono przelarg na ich wykonanie - jednak nie ma tam

Rakowa. W zwi4zku z tym, 2e zapewnienia i deklaracje Burmistrza s4 puste i goloslowne

radny wnioskuje, aby to Rada Miejska decydowa\.a, na co i w jakiej kolejnoSci wydawai

pieniqdze zbudzetu- tak jak jest przy duZych inwestycjach.
19. Radna Urszula Kruk w nawi4zaniu do interpelacji z poprzedniej sesji w sprawie

dokoriczenia ul. 3 Maja i dokoriczenia budowy chodnika ul. Sadowej poinformowala,

2e dostala odpowied2 na interpelacjq Pani Barafrskiej, ktora pytala o ulicq Dygasinskiego

i przylegle ulice. Burmistrz odpowiada,2e o inwestycjach decyduje Rada Miejska. Tak

naprawdE Rada zdecydowala, zeby chodnik na ul. Sadowej byl wybudowany - a nie

zostal - o czym Rada nie decydowala. Radna pyta, kiedy i w jaki spos6b budowa

chodnika zostanie skoflczona.
20. Radna Janina Szreniawa przypomnial,a, 2e trzy miesi4ce temu skladala interpelacjq

odno5nie oSwietlenia na ul. Jana Pawla lI - \qcznlk. Dobrze, 2e prasa napisala i ludzie

podziEkowali za zgloszenie interpelacji. Radna wyst4pila na sesji w dziewiE6dziesiqtym

sz6stym roku, zeby pobudowa6 dom pogodnej jesieni. Pan Przewodnicz4cy Olszak i Pan

Przewodniczqcy Czajor poparli inicjatywq. Radna dostala odpowiedZ na tq interpelacjq.

Pan Marcin Piszczek - prace trwajq. Przy okazji konstruowania bud1etu sprawa

nct pewno zostanie podjqta na forum Rady. Panowie przewodniczqcy zlozyli pismo

tt, sprawie powolania Jundacji, ktorej celem byloby miqdzy innymi wsparcie procesu

inwestycyjnego, zbieranie pieniqdzy na budowq domu pogodnei jesieni. Sprawy

niesqzostawione; dzialania trwajq. Pani Szreniawa pyta, ile pieniEdzy zebrano r czy

wog6le jest konto, bo ludzie w dalszym ci4gu pytajq o to konto. Jezeli tam ma by6 dom

pogodnej jesieni, to dlaczego tam nie ma oSwietlenia?
21. Radna Janina Szreniawa poinformowala,2e byla u Burmistrza w gabinecie i prosila, 2eby

zalo1yc lampy na ul. Giowackiego. Czlowiek daje dwa slupy, daje material. Burmistrz

m6wi, Ze trzeba robi6 projekt - zgadza sig - ale ile projekt6w bylo zrobione i poszly

do kosza? Na Jasionkg drugi projekt jest zrobiony, a inwestycja nie jest wykonana.

22.Radna Janina Szreniawa poinformowala,2e 17 lutego 2009 roku wplynqlo do Burmistrza

pismo od Pani Treli - Kamiriskiej - psycholog. Radna pyta, czy Burmistrz odpowiedziai

na to pismo. JeSli nie, to radna prosi, aby r6wnie2 do niej bylo dane na piSmie. Radna

wie, ze Pan Przewodniczqcy odpowiedzial.
23. Radny Jan Zigbrhski prosi o oSwietlenie miejscowoSci Diament, Bor6w, Potok Wielki,

Folga. Koledzy radni maj4 problemy dotycz4ce doSwietlenia, jednej czy dw6ch lamp,

aradny ma problem oSwietlenia calej miejscowoSci, to jest okolo 100 larnp. Zal

mieszkaric6w jest tym wigkszy, 2e w przeci4gu 2,5 roku kadencji Burmistrza



nie zawieszono Zadnej lampy. Mieszkaficy tych miejscowoSci nie rozumiej4 argumentu,

Ze brak Srodk6w w bud2ecie. Gdyby Burmistrz stopniowo uzupelnial po 5, l0lamp, ten

problem by siQ zmniejszal i mieszkafrcy wyraZaliby wdziEcznoS6. Nie ma teZ

argument6w dla mieszkafrc6w, bo wzd\uL tej samej drogi powiatowej z jednej strony lasu

pi[k.ic oSwietlone tereny, a za lasem w solectwie Diament - ciemno. NieoSwietlone

skizyzowania z drog4 powiatow4 Skroni6w - Slaboszowice batdzo rtczQszczanE

stwarzaj4 niebezpiecr"fttt*o i zagroaenie lycia. Mamy osi4gniqcia, dyplomy, puchary

,a ,rajpiqiniej oSwietlon4 gminE. Radny siq z tym nie zgadza; by6 moZe za czgSc miasta -

tak, ale nie gminq.
24.Radny nnZigbitrski dol4cza siE do interpelacji radnego Adamczyka odnoSnie targowicy

,*reitqc"j. nadny prosi o uregulowanie godzin otwarcie targowicy zwierzqcei i podanie

tego do publicznej wiadomoSci. To jest problem dezinformacji rolnik6w,kt6rzy czasem

przyjezdzaj4 w niewlaSciwych godzinach, i musz4 wraca6'

25. ir.aj"y ran 
-ziEuiRski 

prosi o rozpoczpcie remontu dr6g gminnych o nawierzchni

tluczniowej i asfaltowej, zwlaszcza na terenach wiejskich. Radny wyrazlL nadziejE,

2e po remontach w miescie Srodkow na te cele jeszcze zostaio i uda siE wyremontowad,

bo najwyZszaPora.
26.Radny Andrzej Hatny pyta, czy w zwi4zku z modernizaciq parku 700 - Lecia jest

przygotowany projekt budowy tam skate parku. Je2eli tak, to ile wydatkowano

do tej pory na brrdo*E skate parku, jak4 powierzchniE bpdzie zajmowal, ile bqdzie

kosrio*ai w caloSci. Pan Hatny uwaaa,2e jedyny skrawek w centrum miasta, jakim jest

park 700 - Lecia, gdzie wydatkowano juZ sporo pieniEdzy i w tym roku sporo pieniqdzy

tEdzie wydatkowane, zamierza siQ wybetonowa6, to dzialanie niecelowe, wrQcz

karygodne.
27. Radny Adam Czajor w nawi4zaniu do interpelacji radnego Kruka poinformowal,

Ze Komisja Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego w dniu 27 kwietnia

na czgsci objazdowej zwrociLa uwagQ szczeg6lnie na plac zabaw na osiedlu Zachod

i zgtosila stosowne wnioski. W zasadzie wszystkie place zabaw powinny by6 corocznie

przegl4dane na Pocz4tku sezonu.
28. if.adny lan Adamus prosi o doposaZenie placu zabaw przy Szkole Podstawowej w Brusie.

Na terenie szkoly znajduje siq tylko jedna hustawka - jest to zamalo.

29. Radny Gruegorz KuSmierz prosi o przedstawienie na piSmie wynikow przetarg6w, jakie

odbyiy siE na inwestycje, z podaniem kwot, a takhe um6w, kt6re zostaly zawat1.e

odnoSnie planowanych inwestycji z terenu miasta JEdrzejowa.

30. Radny Grzegorz KuSmierz w imieniu wlasnym i mieszkaric6w podziqkowal

za ustawienie piqciu lamp w miejscowoSci Brynica Sucha'

31. Radny Grzegorz KuSmierz wnioskuje, aby przejrze6 oSwietlenie na terenie gminy

i ograniczyd iloS6 punkt6w Swietlnych na ulicach malo uczqszczanych a uzyskane

osiczqdnoSci wykorzystac na modernizacjg i doSwietlenie poszczeg6lnych

mieiscowoSci..
32. Radny Grzegorz KuSmierz pyta, czy jezeli mieszkaniec remontuje swoj4 posesjE

i w trakcie remontu wchodzi w grunt gminy, np. chodnik, musi zlo2yc do Burmistrza

wniosek o wydanie takiego pozwolenia na zajEcie I0 czy 15 centymetr6w? Czy ktoS

takie wnioski sktadat i jakie byly wyniki?

33. Radny Tadeusz Lesiakowski zwr6cil uwagQ, 2e poprzednie interpelacje to byly raczei

wnioski budzetowe, po czym powiedzial , 2e z polnocnej czESci ulicy dr. Kwarly od ul. 3-

Maja do mostu robi siq parking. Samochody zajmuj4 prawq stronq jezdni i na jednym

pasle odbywa siq caly ruch dwukierunkowy. Radny prosi o zmianq organizacit ruchu

iub postawienie wlaSciwych znak6w ewentualnie dyscyplinQ ze strony straLy i policji

odnoSnie tej ul icY.



A d . 5 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania zpracy Burmistrza miqdzy sesjami.

A d . 6 .
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwat podjqtych na poprzednich sesjach.

A d . 7 .
Burmistrz Marek Wolski odczytal uchwalE nr 5512009 IV skladu orzekaj4cego RIO

w Kielcach z dnia2O kwietnia2}}9 roku w sprawie opinii o sprawozdaniuz wykonania budZetu

miasta JEdrzejow za 2008 rok.
Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej Przemyslaw Piec odczytal wniosek Komisji

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie w sprawie udzielenie absolutorium Butmistrzowi

Miasta Jgdrzejowa 2a2008 rok, wraz zuzasadnieniem /w zaLqczeniul
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz odczytaL uchwalq 53/2009 IV

skladu orzekajqcego RIO w Kielcach z dtia 17 kwietnia 2009 roku w sprawie opinii o wniosku

Komisji Rewizyjnej dotyczqcego udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Jqdrzejowa

2.a2008 rok /w zalqczeniul.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjE w sprawie udzielenia absolutorium

Burmistrzowi Miasta JEdrzejowa za 2008 rok.
Radna Janina Szreniawa zapytala, czy Komisja Rewizyjna zapoznala siE z wnioskami

p oko ntro ln y mi zglo szonymi pt zez Naj wyz sz4 Izbq Kontro I i -- 
Radny Adam Czajor zapytal, czy wplynqla odpowred? na pismo - zalqcznrk Komisji

Rewizyjnej, z Regionalnej Izby Obrachunkowej.
Radny Przemyslaw Piec - Przewodniczqey Komisji Rewizyjnej odpowiedzial radnej

Szreniawie, ze Komisja nie otrzymata Zadnego protokolu i Zadnej informacji w tej sprawie'

Na pytanie radnego Czajora Pan Piec odpowiedzial, Ze Komisja nie otrzymala odpowiedzi

nu pirnro. Komisja wystosowala w tej sprawie zapllanie do mecenasa i otrzymala odpowiedz.

Radny Stanislaw Hatys powiedzial, 2e w 2007 roku budZet zostal uchwalony 6 marca,

aprzelargi zostaly ogloszone na Il kwietnia, czyli po 42 dniach po uchwaleniu bud2etu.

W 2008 roku budzet zostal. uchwalony 21 lutego, a przetargi zostaly ogloszone na 15 maja,

a wiqc po 83 dniach po uchwaleniu budZetu. Przetarg nie doszedl do skutku, dopiero drugi

przetarg 16 lipca wylonil wykonawcE zadah inwestycyjnych. Pan Hatys pyta Burmistrza.

co bylo powodem op62nienia w ogloszeniu przetarg6w.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial,2e nie ma znaczenia ile dni upiynglo, wa2ne jest

dla wykonania budzetu, 2e zadania zostaly zrealizowane. S4 rolne przeciwnoSci przy oglaszaniu

przetarg6w - by6 moze byly protesty.
Burmistrz Marcin Piszczek dodal, 2e na tq sytuacjq zloLylo siE parq rzeczy. Po pierwsze

przygotowanie przetargu to nie jest tylko ogloszenie - to jest kwestia przedmiaru, dokumentacji

projektowej. Projekt, to nie tylko i wyl4cznie wykonawstwo, ale sama procedura

przygotowawcza r6wniez zajmuje czas. Byly r6wnie2 zmiuty na stanowisku naczelnika

wydzialu i luty byl pierwszym miesiecem pracy nowego naczelnika, co teL w jakimS stopniu

wplynElo na tg sytuacje. W tym roku byl wczeSniej przyjEty budZet i w tej chwili w 90 % jest

po przetargach. Trwaj q jeszcze prace nad tymi, kt6re wymagaiq sporz4dzenia dokumentacji.

Uwagg Burmistrz przyjmuje.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak zwrocil. uwagQ, ze w uchwale odczytanej przez

Przewodniczqcego jest pouczenie, 2e slu2y prawo wniesienia odwolania do kolegium RIO

w terminie 14 dni od daty dorqczenia. Pan Olszak pyta, kiedy uchwala zostala dorEczona -



uchwala jestz 17 kwietnia, wiqc termin do ewentualnego odwolania jest - i komu przysluguje

prawo wniesienia odwolania.
Burmistrz Marcin Piszczek odnosz4c sig do pytania radnej Szreniawy powiedzial,

Ze w 2008 roku nie byio w gminie kontroli prowadzonej przez Najwy2szq Izbq Kontroli.

Radcii prawny Wieslaw Zagala odpowiedzial, 2e w tej chwili nie potrafi powiedzie6.

kiedy uchwala IV skladu orzekaj4cego RIO wplynqla do UrzEdu Mieiskiego. Zgodnie

z pouczeniem odwolanie sluZy do kolegium RIO i odwolanie takie mohe zloLyc zar6wno

Komisia Rewizyjna, jak i Burmistrz. Rada nie; Rada nie wystgpuje z wnioskiem o udzielenie

absolutorium.
Radny Adam Czajor powiedzial, 2e roztrmie. i2 je2eli jest termin odwolawczy to jest

uprawomocnienie siq opinii. W tym ukiadzie opinia nie jest prawomocna, bo slu2y termin

odwolania. Czy napostawie takiej opinii Rada mo2e podejmowa6 uchwalE?
Radca prawny Wieslaw Zagala odpowiedzial, Ze jak najbardziej. Sprawa absolutorium

istnieje od daty obowiqzywania ustawy o samorz4dzie gminnym. RIO ma mn6stwo tego rodzaju

opinii i iezeli nie zostalo zloZone odwolanie ptzez KomisjE Rewizyjn4 b4dz Burmistrza,

to mozna takie sprawozdanie rozpatrywac.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak zapytal, czy Komisja Rewizyjna zamterza

korzystai z przysluguj4cego jej prawa do odwolania. Czy Komisja Rewizyina zna ten

dokument?
Radny Przemyslaw Piec odpowiedzial,, ze z dokument6w, jakie Komisja Rewizyjna

otrzymala, to jest jedynie dokument z dnra 17 kwietnia 2009 roku sygnowany przez ZastqpcE

Prezesa RIO w Kielcach Pana Ireneusza Piaseckiego i jest to dokument adresowany

do Przewodnicz4cego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie Pana Pawla Blaszkiewicza. Pan Piec

poinformowat, Le przed odczytaniem protokolu nr 57109 Komisji Rewizyjnej poprosil

Burmistrza, aby udostqpnii dokument, kt6ry wczeSniej odczytal, r6wnie2 Komisji Rewizyjnej.

Odpowiadaj4c na pytanie Pana Olszaka Pan Piec powiedzia\, 2e w dniu wczorajszym

na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej nie bflo Zadnych glos6w w tej sprawie.
Radny Zdzislaw Adamczyk zapytal, jak to sig stalo, 2e w 2008 roku stracilo waznoSc

pozwolenie na budowq wodoci4gu Rak6w - Kulczyzna. Teraz trzeba zn6w wydawa6 Srodki,

a poprzednia Rada uznala tE inwestycjg za zasadnq. Czy to spoleczehstwo nie zasluguje

na budowE wodoci4gu? Radny prosi o konkretn4 odpowied2.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze w budZecie nie bylo ujEte to zadanie,

a spoleczefstwo ma prawo mie6 wodociqg.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak:
- Za chwilg bEdziemy podejmowad uchwalE w sprawie udzielenia absolutorium

Burmistrzowi. Mnie przypominaj4 sig slowa radnego Czajon z ubiegiego roku, o tym,

2e udztela Burmistrzowi warunkowo. Niektorzy patrzyli na to z uSmiechem, ja r6wniez. Wydaje

rni siE, Ze mral racjE. Liczyl, tak jak r ja, 2e nast4pi pewna poprawa w dzialanrach Burmistrza.

Sprawa absolutorium jest oczywiScie opini4 w sprawie wykonania budzetu, ale r6wnie2 niejako

ocen4 pracy Burmistrza za mrjalqcy rok. Ja liczylem, Panie Burmistrzu, ze nast4pi znaczqca

poprawa w Pana dzialaniach. Trudno mi tutaj podejrzewal, czy pos4dzad Pana o zlq wolq,

bo nieudolnoSi nigdy nie bqdzie zlqwol4 ale tak jak radni siq upominaj4: byl Pan naczelnikiem

wydzialu inwestycji; ia sobie nie wyobralam, jak ten v,rydzial ,,hulal" czy pracowal, a wtEcz

sobie teraz wyobrazam: na inwestycji oczyszczalni Zagaje, dociepleniu blok6w w Zagaiu -

gdzie nie byio dokumentacji budowlanej takiej jak potrzeba, docieplono styropianem 5 cm., gdy

projekt rn6wil 10, po interwencjach mieszkaf,c6w to docieplenie dorobiono. Opracowal Pan

w6wczas dokumentacji najr62niejszych na kwotg okolo 400 000. S4dzilem, 2e iak Pan obj4t

stanowisko Burmistrza bpdzie Pan to realizowal. Kilkakrotnie o to interpelowalem - Pan m6wil,

Ze siq bgdzie tE dokumentacjq aktualizowad. To jest raczej niemo2liwe - ia to Panu wtedy

m6wilem, ze kto ma pojqcie o dokumentacji to wie,Zejest niemoZliwe i Pan pewnie siq dzisiaj
przekonal, Ze to jest niemoZliwe. Podejmowal Pan bardzo cienkie dzialania w sprawie



pozyskania Srodk6w zewngtrznych. Przy wizycie Marszalka Wojew6dztwa Pani Radna

Srretriawa pytala Marszalka , rle razy Pan u niego byt - a byl Pan raz. Ja, proszQ Pana, bylem

piqciokrotnie i kilkakrotnie telefonowalem, Zeby te pieni4dze pozyskac. Wiem, 2e inni radni

zaLiegali. Pan nie raczyl siE um6wic na wizyiQ. Ani razu w ci4gu kadencji Pan nie zaprosil

przedstawicicli w,o.iew6dztwa na sesjE. Obecny Przewodnicz4cy zaprosil, skutecznie, byla

io wizyta doSc owocna. Powolal Pan na Kierownika Zaldadu Podstawowej Opieki Zdrowotnei

glciwn4 ksiqgow4. Radni Panu na to zwracali uwagQ, kiedy Pan ogiosi konkurs na kierownika.

Odpowiadal Pan lekcewa24co - jest wszystko prawidlowo i nic Pan nie bgdzie robil. Dopiero
jak Panu wykazalem, ze jest naruszenie odpowiednich przepis6w, natychmiast Pan konkurs

oglosil. Zglaszalem wielokrotnie, 2e zasypywane s4 tory przy ul. Dojazd, molna je byto

zdemontowai na zlom - odpowiadal Pan, 2e tak ma byi, sq zasypane. Teraz odkopuje

siE te tory. Teraz przechodzg do drobnostek, ale to sQ drobnostki denerwuj4ce i Swiadcz4

o balaganie. Pytalem Pana ile jest telefon6w slu2bowych w urzqdzie. OdpowiedzialPan,2e ttzy,

po zastanowieniu - Ze cztery. Poproszony zostal kierownik gospodarstwa - m6wi, 2e piEi.

WziEliSmy zarzqdzenie Pana - wyszlo 2e szelc. W glowie siE to nie mieSci. Nie pobiera Pan

podatku od budynku w Piaskach. Skarbniczka odpowiada: bo nie mamy takiego w ewidencji.

irlie wie Pan, Lejest dom ludowy w Piaskach? Podejrzewam,2e na uroczystoSciach oficjalnych

Pan byl tam kilka razy. Mam duZe wqtpliwoSci czy skorzystac z tego, co m6wil Adam Czaior

uclzielii Panu warunkowo, albo nie, bo naprawdg nie widzq poprawy'

Radny Waclaw Kqdra powiedzial, 2e do zabrania glosu sprowokowala go wypowiedZ

radnych PSL, a szczeg6lnie ostatnia wypowiedz Pana Olszaka.
- Sprawa, kt6r4 poruszacie ijesteScie inspiratorami - sprawa Piask6w: takre zarzuty

mozna postawi6 wielu organizacjom dzialajqcym na wsi. Wszystkim stowarzyszeniom,

wszystkim strazom. Pamiqtajcie sk4d siq wywodzicie, w czyim interesie wystEpujecie, bo to,

Ze chcecie dokopa6 Wolskiemu, to jest oczywiste, ale proszg nie robi6 z tego hucpy i nie robi6

kosztem organizacji i ludzi, ktorzy spolecznie pracuj4 na rzecz rozwoju, w tym przypadku,

lrultury fizycznej i sportu. Nikt z organizatorow, z dzialaczy w tych miejscowoSciach nie pobiera

nawet symbolicznej ztrot6wkr za tp dzialalnoS6. SkierowaliScie zapl'tanie do RIO w sprawie
piask6w. OtoZproszE pafistwa, nieprzyjdzie odpowied2,bo odpowiedz jest oczywista: nie ma

naruszenia prawa, i to latwo sprawdzi6 w stosownych uchwalach. W dyspozycji Burmistrza jest

kwota rezerwy budzetowej 200000 zl..,rma prawo niqdowolnie dysponowad, i z tego prawa

korzysta. A jak chcecie mu dor6wna6, to trzeba stanE6 do wybor6w, wygrad wybory, byc

burmistrzem i bqdziecie dysponowad. Wam siE juz czkawkq odbijajq te ostatnie wybory

i kandydowanie i st4d akurat rozpoczEliScie dzisiaj ju2 nastEpn4 kampaniq wyborczq.

Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz poprosil, aby przyst4pi6 do rzeczy'. Rada ma

rozmawiai o absolutorium.
Radny Waciaw Kqdra:
- A o czymja m6wiE? Pan siq nie zgadza z moim poglqdem na temat stawianych tutaj

zarztt6w, to ja mogq to zrozumiei. Ale m6wiq o konkretnej sprawie; powtarzam: w tej sprawie

nie ma naruszenia prawa. To,2e m6wiE o Srodowisku, z kt6rego wnioskodawcy hego zapytania,

siE wywodz4 to ja mam prawo zapytac, bo miEdzy innymi te pytania zadadzqwam mieszkafrcy

tych wsi. I to nie Burmistrz bgdzie odpowiadal, tylko wy, jak wyjdziecie do tych ludzi i staniecie

przed nimi, to trzeba im bqdzie odpowiedziel, dlaczego panowie, byliSmy przeciwni temu.

Ztym siE to wszystko wiqZe. Akurat to, co Pan Olszak porusza w ostatniej wypowiedzi

odnoSnie oczyszczalni w Zagqu - Panie Przewodniczqcy Olszak - to jest pierwsza kadencja

od bardzo dawna, gdzie wy nie macie burmistrza bqdL zastqpcy. Akurat to zadanie,

oczyszczalnia Sciek6w, realizowane bylo, kiedy mieliScie wplyw na to, kiedyScie mieli

wiceburmistrza, nawet stworzono jedno stanowisko dodatkowo, Zeby wlaSnie reprezentowal

was. Gdzie wyScie wtedy byli? W tym czasie to bylo realizowane. CzemuScie tych spraw

nie dopilnowali? Bo stolki was interesowaly od zawsze r dzif teZ tak jest.



Radny Andrzej Hatny powiedzial , ze nie dziwi sig irytacji radnego Kqdry, poniewaz jest

to zrozumiale, dlaczego tak jest. Akurat Komisja Rewizyjna wystEpuje do RIO o kwotE 10 000

zl z podejrzeniem, Ze dosz\o do naruszenia prawa. Czy Komisja analizowala jeden wiersz wyzej:

kwoiq OS OOO zl na dzialalnoSc ochotniczych straZy poZarnych - duZo wiEksza kwota. Czy

w innych straznicach nie jest prowadzona dzialalnoSd gospodarcza? Panowie wtedy nie

wystgpujecie do RlO. To pachnie vrryra2nie polityk4. Nastgpna sprawa: Panowie, zastan6wcie

siE: do budzetu wprowadziliScie drogi, ktorych nie ma w ewidencji dr6g gminnych.

Wprzyszlym roku bgdziecie Burmistrzowi stawia6 zarzut taki, jak dzisiq? Ze dohnansowuje

te drogi, 2e te drogi robi? Taka jest wasza logika? Pan Hatny prosi o rozsqdek.

Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial, Ze Przewodniczqcy czyni zarzut, ze Burmistrz

poczynil zbyt male dzialan\a przy pozyskiwaniu Srodkow. Czy tak powinno byc, 2e trzeba
je2dzi1.prorie i blaga6? Robili to. Z Marszalkiem Burmistrz Piszczek byl na jednej rozmowie,
'burmistrz 

Wolski byl na dw6ch. Ale czy tak powinno by6? W staraniach Pan Olszak r6wnie2

bral w nich udzial jako Naczelnik Wydzialu Budownictwa Starostwa Powiatowego w czESci

prac w przygotowaniu pozwolefi n.p. na Dom Kultury i wie ile to bylo trudu i pracy ze strony

wydzialu. To nie jest kwestia tylko wyjazdu. Dom Kultury to dwa lata calego postEpowania

przygotowawczego, 2eby m6c oglosid przetarg. Burmistrz siE nie zgadza z takim trybem

poriqpo*unia. tzn. z jeadaeniem, zproszeniem, z blaganiem, bo jezeli iest dobry projekt

izostaje on merytorycznie wysoko oceniony to powinien uzyskad dofinansowanie. Mimo to

je1dzil. byl wielokrotnie uwicemarszalkow, nie mial tyko okazji z Wicemarszalkiem Gosem

rozmawia6 na ten temat. Nie ma co dyskutowad - chwala jest za to, 2e udalo siq pieniqdze

Sci4gn4i do Gminy JEdrzej6w. Bgdzie podpisana kolejna pre-umowa, tym razem na ul.

Przemyslow4 - ReYmonta.
- W tym wypadku nie ma partii; tu jest miasto, my wszyscy jesteSmy. Nas nie bEdzie, ale

to. co siq uda, to powinno Pozosta6.
i.adny Przemyslaw Piec powie dzial, Ze to bardzo plomienne, przeurocze wyst4pienia

we wspanialym wykonaniu zar6wno Pana Hatnego jak i radnego KEdry.
- Ja odnoszgwra1enie, ze Panowie nie wiecie, co siq tak naprawdq dzieje na Komisji

Rewizyjnej. Ja wielokrotnie zapraszalem na posiedzenia Komisji Rewizyjnej wszystkich

radnych I nie tylt<o radnych i wielokrotnie nie tylko w tej sprawie, r6wniez w sprawie kontroli

oczyszczalni Sciekow, prosilem o uczestnictwo radnych. Ponadto z tego, co wiem, to macie

szanowni pafstwo reprezentacjQ w tejze komisji * to nie jest tak, 2e tylko koalicja jest

reprezentowana w Komisji Rewizyjnej. Odnoszqc siE do s16w radnego Hatnego Pan Piec

powiedzial: - na 25 stronie nie jest nigdzie napisane, 2e jest jakiekolwiek podejrzenie

przestqpstwa. Pan uzyl sl6w,2e komisja zwraca siE do RIO i uZyl Pan okreSlenia,,podejrzenie

popelnienia przestqpstwa". To nie ta instytucja. Jest taka instytucja w s4siedztwie i tam

powinniSmy sig zwr6ci6 w taj sprawie. OdnoSnie zasadnoSci/niezasadnolci przyznania kwoty
jO OOO zl - wolE sobie zostawid na bok te kwestie zwrqzane z populizmem czy teL z pohtykq,

o kt6rych tutaj m6wil Pan Radny KEdra, Zywo zaangazowany w dzialalnoS6 Klubu Sporlowego
piaskowianka, Czy to byto zasadne, czy teL nie bylo zasadne - zdanie moje poznacie Paristwo

po glosowaniu. Chcialbym powiedziec ojednym, bardzo istotnym szczeg6le, o kt6rym m6wil

prr.a chwil4 przewodni czqey. W dniu wczorajszym na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej okazato

iiE, Z. budynek ma status budynku nieukoflczonego. Jest w nim prowadzona dzialalnoS6

gospodarcza, budynek nie jest w ewidencji, nie jest pobierany podatek od nieruchomoSci.

St.uzni"., o kt6rych pan wspomnial, i kwota 65 000 zl., owszem, jak najbardziei, z tym,

2e slrale placqten Podatek.
Radny Adam Czaior:
- Musicie Paristwo zauwa|yc, 2e ta uchwala, uchwala o udzieleniu absolutorium

Burmistrzowi, to jest, tak jak powiedzial Przewodniczqcy Olszak, niejako ocenQ pracy

Burmistrza. .Iezeli sq.iakiekolwiek w4tpliwoSci, po to jest dyskusja. Jak mnie Paristwo znacie,

ie1eli mam w4tpliwoSci, to nigdy rqki nie podnoszq. Dlatego muszQ te w4tpliwoSci mie6
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wyjaSnione. To nie jest istotne, Panie Radny Kqdra, czy ja siE wywodzq st4d, czy stamt4d. Jezeli

mam w4tpliwoSci, to zawsze te wqtpliwoSci chcE rozwiac - tak, jak powiedzialem. i za zgodnoS6

z prawem i merytorycznie i formalnie. To moje okreslenie ,,warunkowo" moze nie bylo takie

birdzo szczqsliwe, adekwatne, ale chodzilo mi o to, zeby mimo wszystko poprawila siE relacja

wladzy wykonawczei i wladzy stanowi4cej w naszej gminie. Je2eli chodzi o te stanowiska,

to przypominam. ze to Pana obecna opcja zawsze namieszala - obecna m6wiq, poniewaz Pan

zwiedzll wszystkie.
Radny Jan Zigbifrski powiedziaL,2e poprzednicy m6wili o rzeczach duzych, o Srodkach

zewnEtrznych. Niewazne, kto siE do tego przyczyntl chwala Bogu, 2e lEdrz€1ow nareszcie

zaczfite duze zewngtrzne Srodki pozyskiwa6, i nie wazne, czy to bardziej zasluga Burmistrz6w.

czy bardziej Rady. Pan Ziqbifiski ma 2al do Burmistrza o to, 2e Urzqd nie wykonuje

podstawowych zadah gminy, moae btahych dla Burmistrza, mole czasem niewidocznych

z gabinetu, ale bardzo wa2nych dla mieszkafc6w. Za to, ze remonty dr6g odbywaj4 siE

*ybi6r.ro' mamy dziesigd do remontu, a Srodki tylko na dwie. Tak by6 nie moze. To wszystkim

mieszkafcom siE nale2y. Mo2e remontowad stopniowo, ale remontowa6 wszpdzie. Ci4gle

naterenie gminy sq domy, gdzie nie ma utwardzonych dr6g. To oznacza,2e w okresie zimy,

wczesnej wiosny, p62nej jesieni tam nie mo2e dojechad pogotowie ratunkowe, tam iest
zagro1ona najwiqksza wartoS6, jak4 jest ludzkie |ycie. I o to radny ZiEbiriski prosi, zeby

na-przyszloSd o tym pamiEta6, Zeby zobaczyc, jak mieszkaj4ludzie gdzieS daleko od gabinetu,

ale ludzie, ktorzy r6wnie2 placq podatki i se mieszkaricami tej gminy. Zwtacaiqc

siq do wszystkich radny ZiEbiriski poprosit, aby nie wojowa6 ochotniczymi strazami poZarnymi;

nieclr one ]1qcz4 a nie dzielq. Te cztery straznice, w kt6rych prowadzona jest dzialalnoSd

gospodarcza plac4 podatek od nieruchomoSci.
Radna Maria Barafrska:
-To nie my wywotaliSmy temat, wiEc proszq do nas nie kierowac wzroku. Panie

Przewodnicz4cy. MySlE, ze Ia dyskusja polityczna, to nie ma miejsca i nie teraz. JeSli chcemy

ocenia6 pracq Burmrstrza, proszQ wnieSd taki punkt do porzqdku obrad sesji: ocena pracy

burmistrza, ocena pracy radnych i bgdziemy siE oceniad nawzajem. Z tego co wiem mamy

poclj46 uchwalE o udzielenie absolutorium z wykonania budzetu. Komisja Rewizyjna; - ja nie

wiem Panie Przewodni czqcy - na czterech czlonk6w trzech prosi o udzielenie absolutorium. Pan

nam miesza w glosie - Panie Przewodniczqcy, bo Pan pisze, ze wnioskuje o udzielenie

absolutorium. za chwilE wprowadzacie jakieS zamieszanie,balagan * tak nie mole byi. To Pan

jest za. czy za a nawet przeciw? Teraz nie rozumiemy, naprawdE. RIO pozltywnie ocenia

wykonanie budzetu, Pan jako Przewodnicz4cy Komisji z caLq swojq Swit4 r6wnie2.

Nie oceniamy dzisiai Burmistrza. JeSli tak trzeba, proszQ Pana Przewodnicz4cego

o umieszczenie w porzqdku obrad oceny Pana Burmistza i bEdziemy na ten temat rozmawia6.

Proszq tez o oceng Rady, bo dlaczego mamy oceniai tylko Pana Burmistrza? MySlE, 2e my,

miEdzy sob4, nawzajem, telmamy sobie wiele do zarzucenia, wiqc m6wienie, 2ePan Burmistrz

nie widzi potrzeb gminy, mieszkaric6w, gdzies daleko mieszkaj4cych.... Ja zatqczam, Panie

Przewodniczqcy ZiEbifski, 2e w mieScie teZ jest wiele potrzeb, a wiemy, jak4 mamy kotdrg.

Mamy kr6ciutk4 i nawzajem sobie j4 wyrywamy, bo kaZdy id4c do wybor6w szedl z wizia'.

Zwizlqswojej pracy w Radzie, z wilqulepszenia miasta, gminy. My nie jesteSmy przeciwko

wsi, a wy jesteScie przeciwko miastu. .Iak tyko coS siq zaczyna dziac w mieScie, to jest zaraz

wielkie larum i pokazywanie ile to miasto dostanie, a jaka to jest biedna wieS. Robmy i tu i tu.

R6bmy to wsp6lnie, a nie, wlaSnie, ci4gniemy tE koldrE, kt6ra jest ci4gle zal<rotka i ci4gle nam

wystaj4 nogi.
Radny Tadeusz Lesiakowski powiedzial, 2e jego opinia odnoSnie pracy Burmistrza jest

opiniq radnego niezale2nego. Argument rzucony odnoSnie Piaskowianki, byc moze trafny

dotyczy innych obiekt6w.
- JeSli chcecie Paf,stwo urzqdzac dzisiaj hucpq, to dziqkuje,beze mnie. Pan Burmistrz co

prawda nie jest moim wymarzonym kandydatem, ale uwazam,2e ocena powinna dotyczyc
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budzetu, wykonania po stronie dochod6w, wydatk6w, ZloSliwoSci zostawmy sobie na p62niei'

podobnie bylo w punkcie wczesniejszym, gdzie zrobi| siE festiwal wniosk6w budzetowych

w interpelacjach. Tak nie mo2eby(,.Trzymajmy siE statutu i regulaminu'

Raclnl, Grzegorz KuSmierz wnioskuje o zamknigcie dyskusji w tym punkcie

i przejScie do glosowania.

przewodni czqcy Rady Pawel Blaszkiewicz o godzinie 115s oglosil przerwE trwaiqc4

do godziny 122s.

Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak powiedzial, 2e iego wczeSniejsze wystqpienie

wywolalo dyskusjE radnych. Cieszy siq, bo po to siE radni spotykaj4 Zeby dyskutowa6, a nie

Zeby tylko kt.pue uchwaly bez dyskusji. Odnosz4c siq do wypowiedzi radnego KEdry Pan

Olsruk przypomni al, 2e zwracal siq on slowami ,,wY", ,,wy byliScie" i powiedzial', 2e nie Zyczy

sobie takie go zwrasania siq. Jest radnym, reprezentuje siebie przede wszystkim i giosuje

indywidualiie. Zwrocrl uwagq, ze to Pan Kqdra jest czlonkiem partii Prawo i Sprawiedliwos6

iiak sama nazwa wskazuje w pierwszej kolejnoSci powinien siQ kierowad prawem

i sprawiedliwoSci4. Tak naleialoby s4dzi6. Jeaeli chodzi o straZe pozarne, wlaSnie te jednostki

odprowadzajq ten podatek. Pan Kqdra mowil ,,dajcie spok6j, bo przeciez dzialalq spolecznie,

itd...., jest tam niewielka nieprawidlowosi". Ma by6 prawidlowo. Majq wszyscy dzialac

zgodnie zprawem - chyba Le Pan chce dzial,ac prawie sprawiedliwie, a nie sprawiedliwie.
- M6wil pan, Ze reprezentanci z mojego ugrupowania sprawowali w6wczas funkcje,

zgadza siE, i ja wla5nie chcg sprawdzi6, skoro pojawiaj4 sig nieprawidlowoSci, ttzeba dociec,

tlzeba*yjasnle. Jezeli ktos zaniedbal, to niech odpowiada. Pan siE wypowiedzial, ze skoro ktos

jest z .oj.j..., to nale2y tego nie drqzye,. Ja uwazam, 2e wlaSnie trzeba to skontrolowac.

Radny Grzegorz KuSmierz przypomnia\, 2e zlotyl wniosek o zamknipcie dyskusji

w tym punkcie i przej5cie do glosowania i powiedzial, Le podttzymuje ten wniosek.

Rada Miejska w Jqdrzejowie glosowala nad wnioskiem o zamkniqcie dyskusji:

Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

_ 1 9
- 0
- 2

Dyskusja w tym punkcie zostala zamknipta.

Wiceprzewodnicz4cY
Uwag nie zgloszono.

Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.

Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEia uchwalg nr

absolutorium Burmistrzowi Miasta Jqdrzejowa 2a2008 rok,

Z a - l l
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 4

/Uchwala nr XLII/319109 w zalqczeniu do protokolu/'

A d . 8 .
Wiceprzewodnicz4cY RadY
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cY RadY
Uwag nie zgloszono.

XLIII/319109 w sprawie udzielenia
nastEpuj 4c4 iloSci4 glos6w:

Pawel Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Pawel Olszak odczytal proj ekt uchwaly.
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Za

Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalq nr XLIII/320109 w sprawie zmian

w bud2ecie miasta i gminy na2009 rok, nastqpujqcq iloSciq glos6w:
- 2 1

Przeciw - 0
Wstrzymato siq - 0
/Uchwala nr XLIlli 320/09 w zalqczeniu do protokolu/.

A d . 9 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalq nr XLIII132|l09 w sprawie

wprowadzenia zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwi4zywania Problem6w

Alkoholowy ch oraz Przeciwdzi alaniaNarkomanii na rok 2009, nastqpuj4c4 iloSci4 gios6w:
- 2 1

Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XLIII/321l09 w zalqczenit do protokolu/.

Przewodnicz4cy Rady udzielil glosu obecnej na sali obrad Posel na Sejm RP Pani Marii

Zubie.
Pani Posel Maria Zuba pogratulowala Burmistrzowi otrzymania absolutorium,

aiednoczeSnie wyrazila slowa uznania dla Rady. Sesja absolutoryjna, to sesja, kt6ra r6wnie2

dokonuje oceny pracy Rady. Dyskusja podczas sesji absolutoryjnej dowodzi, jak radni

postrzegaj4 potrzeby mieszkaric6w gminy, jak oceniaj4 te potrzeby i jak widzq ich realizacjE.

byskusja ma czasem Wraz emocjonalny, ale maj4c SwiadomoSc, ze budzet zawiera siE

okreSlon4 kwot4 a zadama, kt6re chce sig zrealizowad, s4 kosztowne i proceduralnie dlugie,

chcialoby siE pogonic czas. Prawda jest taka, 2e po 20 latach funkcjonowania samorzqdow

staramy siq gonii czas stracony. Samorzqdy majq ogromne osi4gniqcia, ale w emocjach

towarzysz4cych sesji absolutoryjnej m6wimy raczej o niedoci4gniqciach ni2 o osi4gniEciach.

Moze to dobrze, ale dla potomnych,ktorzy za kilkanaScie lat powinni pamiEtac, 2e ta Rada i ten

Burmistrz, za tej kadencji to i to wykonali, nale?y wipcej m6wi6 o swojej pracy. Pani Posel

Zubapogratulowala Burmistrzowi i Radzie dobrze zakonczonego 2008 roku, aczkolwiek zawsze

s4 ociekiwania, aby bylo jeszcze lepiej. Pani Zuba Zyczy, aby 2009 rok byl dla Rady,

Burmistrz6w i mieszkafrc6w JEdrzejowa lepszym rokiem. Ma SwiadomoS6, ze to nie bqdzie

latwy rok, bo coraz wigcej podejmowanych w Sejmie ustaw naklada obowi4zki na wladze

samorzqdowe, w r6znych obszarach, na przyldad w sprawach dotycz4cych oSwiaty. Plac6wki

oSwiatowe, to nie tylko kuznica wiedzy, ale r6wniez jedne z najwigkszych zaklad6w pracy

w samorz4dach. Kolejn4 spraw4 jest wprowadzenie jednego okienka dla rejestracji dzialalno5ci

gospodarczej. Tak naprawdE to uproszczenie wprowadzilo dodatkowe obci4zenie dla

iamorz4d6w. Pani posel oczekuje uwag i sugestii, co jako poslowie powinni zrobic, aby ulatwic

samorz4dom dzialama. Chcialaby otrzymywad wnioski, na podstawie ktorych moglaby

podejmowac w Sejmie dzialania. Nalezy siq koncentrowa6 na tym, aby jak najwiEcej Srodk6w

w bud2etach samorz4d6w pozostawalo na realizacjE zadah wlasnych, a tak naprawdq samorz4dy

sQ zmuszane kolejnymi ustawami, aby realizowac zadania, kt6re dotychczas nie byly okreSlone

w katalogu zadahwlasnych, a kt6rych realizacja jest oczekiwanaprzez mieszkairc6w.

Ad. 10.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczTlal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Za
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Uwag nie zgloszono.
przewodniczqay Rady Pawel Blaszkiewicz zapytal, czy jest koniecznoS6 odczytania

obszernego projektu uchwalY.

Statutu
Za

Nikt z radnych me wyrazil takiej potrzeby.
LJwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziqla uchwalg nr XLIII/322109 w sprawie uchwalenia

Osrodka Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy w Jgdrzejowie, nastgpujqcq iloSci4 glos6w:

Przeciw
Wstrzymalo siq
/U chwala nr XLIII I 322 I 09

2 l
0
0

w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  11 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Radny Jan Adamus uwaza, 2e zmesienie wsp6lwlasnoSci w spos6b proponowany

w uchwale odbEdzie siE ze szkod4 dla gminy, poniewaz osoba frzyczna dostaiaby dzialkE

w terenie zabudowy, a Gmina Jgdrzejow dostalaby tereny rolnicze. Jest to niezasadne.

Wiqcej uwag nie zgloszono.
wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel olszak odczytal projekt uchwaiy.

Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie glosowala nad podjEciem uchwaly w sprawie wyrazenia

zgody na zniesienie wsp6lwlasnoSci:
Z a - 3
Przeciw - 14
Wstrzymalo siq - 4
Uchwala nie zostala PowziPta.

Ad.  12.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Radny Adam Czajor powiedzial, 2e na ostatniej sesji radni odrzucili tq uchwalg,

poniewa2 byla niedopracowana. Ta uchwala w dalszym ci4gu nie jest dopracowana' Mozna

pOZ"i.; wprowadzic zmiany do uchwaly, ale ktos jest odpowiedzialny za dopracowywanie

uchwat. JeZeli zostaha z jakiegoS powodu odtzucona, urzgdnik, kt6ry ma powierzone to zadanie,

powinien to dopracowa6.
Burmistrz Marcin Piszczek poprosil, aby mowi6 zgodnie z prawd4 bo 2adnego

odrzucenia uchwaly nie bylo, tylko bylo zdjqcie zporzqdku obrad. Zostala wyjaSniona kwestia,

kt6ra najbardziej radnych interesuje. Chodzi o jeden z element6w; nie o treSd uchwaly, czy

program gospodarowania: o dolozenie jednego z element6w w postaci azbestu, kt6ry zostal

1uz zdjqty r zlolony na Posesji.' 
Radca prawny Wieslaw Zaga\a potwierdzil, 2e ta sprawa byla elementem dyskusji

na jednej z komisji. Byly w tej sprawie konsultacje zlJrzqdem Wojew6dzkim i niestety, dopiata

bgdzie do tego azbestu, ktory jest na dachu. Nie ma doptaty do tego azbestu, kt6ry zostal
ju7 zdjEty i jest sktradowany. Gmina moglaby to robi6 za wlasne pieni4dze.

Radny Teodor Kot powiedzial,2e w dalszym ci4gu nie wie, jak wyglada w UrzEdzie

Miejskim proces" odnoSnie ksztaltowania program6w, pisania uchwal. Na komisji Pan Zagala

m6wil co innego, a dziS m6wi co innego. Pan Kot jest zdziwiony wypowtedziqPana Mecenasa

odnoSnie odbioru azbestu zdjgtego. Ma przed sobq zarzqdzenie Burmistrza Miasta i Gminy

Malogoszcz, realizacjE tej uchwaly za rok 2007 - w Gminie Malogoszcz, w ktorej Pan Zagala

tez jest radc4 prawnym, jest to mo2liwe. Dlatego Pan Kot jest zdziwiony. 2e u nas wpis

do programu m6wiqcego o utylizacji azbestu w zbiorce azbestu zdjqtego jest niemo2liwy.

W programie utyhzacji azbestu w Gminie Malogoszcz maj4 pozycjE ,,azbest zdjqty".
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pan mecenas prawdopodobnie przeglqdal ten program. Pan Kot apeluje do radnych - byiy

wnioski komiiji w tej sprawie.IJwaLa, ze jest to moZliwe, tylko trzebav,rykazac trochE dobrej

woli. Azbest zdlEty jest w tej chwili priorytetem, bo pyli na posesjach. JeSli nie bqdzie to ujqte

w programie ten odpad sig inajdzie na dzikich wysypiskach, na l4kach, nieuZ}tkach, w lasach.

Czy o to chodzi? ChYba nie'
Radna Janina Szreniawa dziwi siE, ze tyle lat sig czeka z azbeslem. Zglaszala 5 lat temu

na komisja ch. Zosta!.a pracownica przyjgta do spraw ochrony Srodowiska i nic nie jest zrobione

przez 5lat. pani Szreniawa odczytalafragment artykuly prasowego, z kt6rego wynika, ze mimo,

iz s4 pieni qdze na usuwanie azbestowych dach6w pieni4dze wziElo tylko 5 urzEd6w. Pani

Szreniuwa dodala, Ze jest tak, 12 zdejmuje siq azbest i wywozi siE, a spoleczefstwo ma tylko

pokry6 nowymi dachami. Nie mo2e byi tak, ZebEdzie zostawiany kolo dom6w'

Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz

przypomni a!. ze pieniqdze na realizacjq Programu pochodz4 z Gminnego Funduszu Ochrony

brodo*iska. W sprawie poruszonej przezPana Kota odnoSnie procesu przygotowywania uchwal

w UrzEdzie Miejskim, powiedzial, 2e sprawa fiylizacji azbestu zalegajqcego na posesjach,

a nie u2ytkowanego, byla omawiana na komisjach, gdzie Pan Abramowicz udzielll na wniosek

odpowiedzi, ze po jednoznacznym zajqciu stanowiska przez mecenasa, zostanie dokonana

zrnlanaw uchwale, ulbo nie. Po dokonanej wszechstronnej analizie stanu prawnego w sprawie

wyrob6w zawierajqcych azbest zdaniem Pana Abramowicza nie jest mozliwe finansowanie

usuwania takich *y.tbo*, kt6re zalegajqna posesjach. Pan Abramowicz poprosil, aby radni

glosuj4c nad t4 uchwal4 wziqli pod uwagg, ze w chwili obecnej bardzo wielu wlaScicieli

[rOynt o* chce wykona6 prace polegajqce na usuwaniu azbestu w spos6b legalny i czekajq

nu po,,,.,o. Gminy. iu po-o. bEdzie moZliwa tylko i wylqcznie wtedy, kiedy radni taki program

przyjmE.
Burmistrz Marcin Piszczek odnosz4c siQ do sl6w radnei Szreniawy potwierdzil,

Ze s4 Srodki w wojew6dzkim funduszu, ale jest jedna zasada: trzeba mied uchwalony program.

Jest io podstaw4 starania siq o Srodki. Jezeli ma by6 dyskusja na temat dalszego pozyskania

Srodkow i wsparcia gminnego funduszu, to przede wszystkim trzebaprzyiq(, program.

Radny Robeit Kruk zwr6cil uwagg, 2e na str. 36 i 37 Programu, zamiast Gntina

Jqclrze.ir5u, iest Gmina Imielno. Radny prosi o poprawkq'

Burmistrz Marcin Piszczekpowiedzial ,2e nale|y to traktowa6 jako autopoprawkg.

Radca prawny Wieslaw Zaga\a uwa4a, 2e Pan Kot wprowadza radnych w b14d.

Faktycznie na komisji byla dyskusja i Pan Zaga\a twierdzil, 2e bqdzie mozna r6wnie2 usuwa6

azbest skladowany,-ale naczelnik mial odmienny pogl4d. Komisja zobowiqzala Pana Zaga\q

do rozeznania, czy takie mozliwoSci istniej4. Po konsultacjach, z calym .poczuciem
odpowiedzialnoSci moze powiedzied, 2e Wtjew6dzki Program Ochrony Srodowiska

nie przewiduje dotacji dla gmin na utylizacjq azbestu, kt6ry juz nie jest na dachu. To, co Pan

Koima z Gminy Malogoszcz, to Rada Gminy w Malogoszczuma na to Srodkr r z wlasnych

Srodkow przewiduje usuwanie azbestu, kt6ry jest juz zdjgty. Przeznaczai4 r6wniez wlasne Srodki

na utylizacjE azbestu, kt6ry jest na dachach dom6w. Jeleli takie zasady s4 w Wojew6dzkim

Funduszu Ochrony Srodowiska, to nic nie mozna zrobrc'

Radna Urszula Kruk, poniewa2 Przewodniczqcy Komisji Bud2etu upiera siE, aby azbest

iuz zdjEIy byl utylizowany, zaproponowala, aby Pan Przewodnicz4cy wskazal Srodki, skqd

i. *riae . 
-ponie*az 

jest Przewodniczqcym Komisji Budzetu na pewno na ma ten temat bardzo

du2t1 wiedzE. Niech wskaae Srodki i bqdzie mohna pom6c tym mieszkafcom, ktorzy juL zdjEli

azbest.
Radny Grzegorz KuSmierz powiedzial, 2e na wsi jest masE budynk6w pokrytych

azbestem. Ludzie czekajqna tE uchwalE. JeZeli s4takie zasady,to ttzeba tE uchwalq ptzyiq(

w takim ksztalcie, w jakim jest. Jezeli znajd4 sip Srodki gminne na azbest iuL zdjqty,

to wprowadzi sigzmtany. Program tzebajak najszybciej przyj46, aby czESd ludzi moglaztego

skorzystai.
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Radny Stanislaw Hatys zwrocrl uwagQ, 2e sq przypadki, gdzie wichura zetwala azbest.

Co z tym azbestem? Bqdzie zalegal nie wiadomo jak dlugo,naptyamie?
Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, Ze w kaZdym takim przypadku Gmina wspiera

poszkodowanych.
Radnl' Teodor Kot zwr6cil uwagE, 2e nie tylko on upiera sig przy zmianie Programu,

ale tak2e Komisja Rolnictwa, Komisja BudZetu, Komisja Rewizyjna - chocia? wniosku

nie bylo. Pan Hatys poruszyl doS6 istotn4 kwestig. Srodki w budZecie s4: 30 000 zt i mozna

ztego skorzystai. W tej chwili nie korzystamy ze Srodk6w Wojewodzkiego Funduszu Ochrony

Srodowiska, tylko mamy Srodki wlasne imolna te Srodki w pierwszej kolejnoSci ptzeznaczy(

na utylizacjq azbestu juZ zdjqtego, ktory jest najbardziei szkodliwy.- 
Radny Przemyslaw Piec poinformowal, 2e wczoraj Komisja Rewizyjna uzyskala

odpowiedz jiednoznaczn4 od Burmistrza, 2e molna to przyiqc - z czym radny si7 zgadza,

bo program musi ruszy c - a za miesi4c, dwa molna przyjq(, poprawkq do Programu i bez

Zadnego problemu azbest zalegajqcy bgdzie mohna utylizowa6. Radny pyta, dlaczego Komisja

zostala wprowadzona w b14d? Dlaczego zanim uchwala wplynqla do Biura Rady pracownicy

UrzEdu nie pochylili siq nad tym problemem? Dlaczego nie rozwaZono wszystkich za i przeciw?

W tei cfrwili stawia siE radnych w bardzo niewygodnej sytuacji. Racjq maj4 jedni i drudzy radni.
problem odnosi siq do jakoSci przygotowania uchwal w UrzEdzie Miejskim i polega tak

naprawdq na tym, ze procedura zostala 2le przygotowana. Rady zaglosuje dziS ,.2a", aby

toiuszylo, ale na przyszlolc trzeba mySlec w szerszej perspektywie, szykuj4c tego typu

projekty.
Radna Maria Barafrska powiedziala, 2e nie przyjEcie tei uchwaly moze skutkowa6

nieciekawie dla mieszkairc6w. Radni powinni by6 na tyle odpowiedzialni za nich r za Io, co siE

dzieje w Gminie, ze ta uchwala powinnaby(, przyjgta. Czy jest do konca dobra, czy czegoS jej

brakuje, to juZ zostalo powiedziane. Mamy tylko 30 000, nie a2 i nie ludlmy siq, 2e tymi

funduszami zawojujemy i caly azbest w gminie zginie. Jednak to otwiera furtkq, Zeby fundusze

z ochrony Srodowiska pozyska6. Mamy 30, moZe siE uda drugie 30 - bqdzie wipcej. Pani

Barariska przylqcza siq do glosu, ze jeSli Komisja Bud2etu wskaZe takie Srodki to przyjmie

siq poprawkq i pomo2e sig ludziom, kt6rzy siE pospieszyli i zdlEli azbest.
Naczelnik Wojciech Abramowi cz nie mole sig zgodzi6 z tym, ze proces uchwalodawczy

w gminie przebiega 2le, a szczeg6lnie w wydziale, w kt6rym przyszlo mu pracowa6. Uchwala

bylu analizowana pod wzglqdem prawnym, potrzeby spolecznej, legalnoSci i wszelkich

mo2liwych procedur. Rownie2 Program byl przedstawiony wla5ciwym organom

do zaopiniowania. Pan Abramowicz prosi, aby nie wypowiadad pochopnych s4d6w na temat

pracy Urzqdu.

Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewiczzglosilwniosek o zamknipcie dyskusji.

Z a - 1 6
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 2

Wiceprzewodniczqcy Rady
Uwag nie zgloszono.

Marek Zygan odczytal projekt uchwaly.

Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalE

.,Programu usuwania wyrob6w zawierajqcych azbest dla
- 2032" , nastqpuj4c4 iloSciq glos6w:

- t 4
Przeciw - 2
Wstrzymalo siq - 4
/Uchwala mXLIII1323/09 w zalqczeniu do protokolu/.

nr XLIII/323109 w sprawie przyjEcia
Miasta i Gminy JEdrzejow na lata 2008

Za
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Ad.  13.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
wi c eprzewodnicz4cy Rady Marek zy gan o dczytal proj ekt uchwaly.

Nacze6tik Wojciech Abramowicz w imieniu Burmistrza Miasta JEdrzejowa zglosil

autopoprawke: S 2 otrzymuje brzmienie: orTermin i warunki zamiany okreSli Burmistrz

Miasta Jgdrzejowao'. S 2 i 3 otrzymuj4 numery 3 i 4.
Wiqcei uwag nie zgloszono.
nuOa Mi"irku * Jgdrzejowie powziqla uchwalg nr XLIII/324109 w sprawie wyrazenia

zgody na dokonanre zamiany nieruchomoSci, wraz ze zgloszon4 autopoprawk4 nastqpuj4c4

iloSciq glos6w:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

- 2 0
- 0
- 0

/Uchwala nr XLIII/324109 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 14.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Marek Zygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
w iceprzewo dni cz4c y Rady Marek zy gan o dczytal proj ekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
Rada Mieiska w Jgdrzejowie powzipla uchwalq nr XLIII1325109 w sprawie ustalenia

optat za Swiadczenia przedszkoli publicznych prowadzonych przez GminE Jqdrzej6w,

nastqpuj 4cq iloSci4 glos6w:
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
iUchwala nr XLIII/325/09 w zalqczeniu do protokoiu/.

Ad. 15.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczyta\ uzasadnienie do projektu uchwaly.

Radna Janina Szreniawa powiedziala,2e juL wczeSniej m6wila, 2e za dwa miesi4ce bEd4

wybory znowu.
To nie jest piaskownica, to nie jest przedszkole - juZ leci gdzie indziej. Glosowalam

zanim, a dzisiaj nie glosujq.
Wiqcej uwag nie zgloszono.
wiceprzewo dni cz4cy Rady Marek zy gan o dczytal, proj ekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w .IEdrzejowie powziEla uchwalq nr XLIII1326109 w sprawie przyjgcia

rezygnacji z funkcji Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w JEdrzejowie,

nastqpuj 4c4 iloSciq glos6w:
Z a  -  1 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 9
/Uchwala nrXLIII1326I09 w zalqczeniu do protokolu/'

Ad. 16.
Wiceprzewodnicz4cY RadY Marek
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cY RadY Marek
Uwag nie zgioszono.

Zygan odczytal. uzasadnienie do projektu uchwaly.

Zy gan o dczytal proj ekt uchwaly.
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Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalE nr XLIII/327109 w sprawie przyjEcia

rezygnacji z czlonkostwa w Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie, nastgpujqc4
iloSciq glos6w:
Z a  -  1 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 9
iUchwala mXLIII|327l09 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  17.
Radny Jan ZiEbifiski w imieniu Klubu Radnych Bloku Samorzqdowego zglosii

kandydaturg radnego Stanislawa Hatysa.
WiEcej kandydatur nie zgloszono.
Radny Stanislaw Hatys Wrazll zgodE na kandydowanie.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Marek Zygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wi c eprzewo dnicz4cy Rady Marek Zy gan o dczfial proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgioszono.
Rada Mie.iska w Jqdrzejowie powziqla uchwalg nr XLIII/328109 w sprawie wyboru

czlonka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w JEdrzejowie, nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:

Z a  -  1 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 9
/Uchwala nr XLIII1328/09 w zalaczeniu do protokoiu/.

Ad. 18.
Radny Jan ZiEbifiski w imieniu Klubu Radnych Bloku Samorzqdowego zglosil

kandydaturg radnego Stanislawa Hatysa.
Wiqcej kandydatur nie zgloszono.
Radny Stanislaw Hatys v,ryrazil zgodE na kandydowanie.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZygan odczyta\ uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W i c eprzewo dni cz4cy Rady Marek Zy gan o dczytal proj ekt uchwaly.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalq nr XLIII/329109 w sprawie wyboru

Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie, nastEpujqc4 iloSciq
glos6w:
Z a  -  1 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 9
iUchwala nr XLIII|329109 w zalqczeniu do protokoiu/.

Ad. 19.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczyta\ uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W i ceprzewo dni c z4c y Rady Marek Zy gan o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziqla uchwalq nr XLIII/330109 w sprawie wyboru

czlonka Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego Rady Miejskiej
w .Iqdrzeiowie, nastppujqcq iloSci4 glos6w:
z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzvmalo sie - 0
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/Uchwala nr XLIII/330/09 w zalqczeniu do protokolu/.

przewodni czqcy Rady powiadomil, 2e po przerwie obrady prowadzil bqdzie

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak i o godzinie 13*' oglosil przerwQ trwajqc4 do godziny

1400 .

Ad.20 .
Sprawszclanie z dzialalnoici Oirodka Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy w Jqdrzeiou'ie

za 2008 rok.
Radny Przemyslaw Piec prosi o uzupelnienie danych na str. 72 matefial6w na sesjq,

w pkt 5 w sposob analogiczny do material6w otrzymywanych przez Komisjq Rewizyjn4 tzn.

i loSc etatow i Srednia pensja.
Dyrektor Osrodka Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy JEdrzejow Pani Gra2yna Chabior

odpowiedziata, Ze Srednia placa za trzy miesi4ce tego roku wynosi 1925 zl brutto; jest 54

pracownikow. Liczba pracownikow iest taka sama jak w roku ubieglym i placa r6wniez iest
podobna.

Wipcej pytari i uwag nie zgloszono.

A d . 2 l .
Informac.ja o mozliwoSci dofinansowania zakupu i monta2u kolektorrjw slonecznych.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, ze odbylo siE spotkanie w6jtow i burmistrz6w
powiatu Jgdrzejowskiego, gdzie zapadla decyzja o wsp6lnym wyst4pieniu pod egid4 Zwr4zku

MiEdzygminnego Ekologia, do Polsko Szwajcarskiego Programu Wsp6lptacy i dofinansowanie

budowy kolektor6w na budynkach u2ytecznoSci publicznej i na budynkach prywatnych.

Calkowity koszt projektu to 12 ml frankow szwajcarskich. Z tego dofinansowanie wnioskowane

to l0 ml frank6w szwajcarskich. Trzebapamigta6 o tym, 2ena pierwszy i drugi cel w ramach

priorytetu ,,srodowisko i infrastruktura" zostalo alokowane na rok biezqcy 87,5 ml frank6w

izwajcarskich. Je2eli podzielimy to na p6l, to wychodzi okotro 40 ml na jeden z cel6w, a biorqc

pod uwagq minimaln4warloSi projektu, latwo wyliczyc,2ebqdzie to 3 - 4 projekty na caly kraj.

Zostal zloLony pierwszy wstqpny projekt, odbywa sig pre-selekcja i dopiero projekty, kt6re

zostan4 uznane przez ambasadq Szwajcarii i przez Ministerstwo Rozwoju Regionalnego

za waftoSciowe, bqdq przechodzity do kolejnego etapu naboru, czyli zloAenia faktycznego

wniosku o dofinansowanie. Drugi element r6wnie2 zostaL zawarty w projekcie, a mianowicie

wyst4piliSmy do funduszu przygotowania projekt6w o dofinansowanie. Termin naboru to 20

kwietnia. My zawielliSmy w pi4tek w tygodniu poprzedzajqcym tE datg r na razie czekamy

na ocenQ.
Radny Grzegorz KuSmierz zapytal, w jakim czasie molna spodziewad siq odpowiedzi,

czy bgdzie to zakwalifikowane pozytywnie. Czy nie nale2aloby siQ zastanowic nad

przygotowaniem podobnego programu jak ten odnoSnie usuwania azbestu, pod kqtem

tolektorow slonecznych. Gdyby taki program byl przygotowany, to w razie gdyby siE coS

pojawilo, nie byloby takiego zamqtu
Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e konkretnych informacji, co do termin6w

oceny nie moze poda6; ztego, co pamiEta byla mowa,2ebEdzie okolo 3 miesiEcy pomiqdzy

pierwszym naborem a naborem wlaSciwym. Co do drugiej czqsci wypowiedzi nale?y pamiqtai,

-. p.*n. zalo1ema s4 ka2dorazowo narzucane przez insty'tucjE, kt6ra finansuje projekt.

Mogloby siE okazac, 2e zostanie opracowany program, a nie bEdzie mieScil sig w zakresie

okreSlonym w ogloszeniu o naborze czy w programie opracowanym specjalnie na potrzeby tego

ZrodLafinansowania. NaleZy do tego podchodzii ostroznie.
Radny Grzegorz KuSmierz przyznal, 2e w takiej sl4uacji rueczywiicie przygotowanie

opracowafi jest bezcelowe, ale nalezy zarezerwowad pieni4dze, aby byly, kiedy bEdq potrzebne.
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pan KuSmierz poinformowal, 2e zlo|yl do Pana Przewodniczqcego pismo z zalqczntkami

pokazuj4cymi jai w innych gminach przygotowuj4 sig do pozyskania zewnqtrznych pieniEdzy'

ieZeli pi"dgary nie pozyskamy, to w ptzyszloSci z funduszy gminy ttzeba dofinansowac monIa7

kolektor6w miesztancom, bo takie s4 wymogi unijne, 2e kahda gmina musi miec udziai

w odnawialnl'ch zr6dlach energii.

Ad.22.

Ructny Aclam czuior poprosil o udzielenie odpowiedzi na piimie.

Ruclny pawel Faryna prosi o wyr6wnanie placu i ustawienie clwdch ht3tawek' piaskownict' ora: lrnvki pr:y ul

Konarskiego ttbok onentarza na ZamoSciu'

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, Zejest tam robione tozpoznanie. Bylo planowane

umieszczenie placu zabaw na Zamolciu. Jest kwestia ustalenia lokalizacji.

Raclny pawel Faryna prosi o ustawienie na Zamoiciu w strefie zamieszkania znaku ograniczenia prqdkttici

clo 20 km ze wzglqdu na to, 2e na prostych oclcinkach pojazdy tamie2dtqz nadmiernqprqdkoici't'

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzia\, ze projekt organizacji ruchu jest przygotowany'

Byl problem, kt6ry iu7 zostal roiwiqzany: drogi zostaly uchwal4 Rady Miejskiej zaliczone

do t ategorii dr6g miejskich i w tej chwili r:ozpocznie siE normowanie sytuacji, poniewa2 te ulice

wczesniej byty drogami wewnqtrznymi. Organem wla(ciwym w sprawie ruchu na terenie gminy

jest starostwo poriiatowe. W tej chwili projekty sq przekazywane do uzgodnieh z organem
'zarzqdzajqcym. 

Burmistrz poprosil o cierpliwoS6 i zapewnil, ze podczas uzgodniefi ten problem

zostanie poruszony.

Raclny Stanislaw Haes zwracajrlc siq do Burmistrza Piszczka przypomnial, ,e w Gazecie.lqdrze}owskiej I5

lovietnia tego roku jest wypowiedi 
"Pana 

Burmistrza nq temat przekazania grunt6w przez PKP pod przyszlq drogq

w Ksiqze-Skroniowie (... ).
Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, Ze pismo, na kt6re powotuje siq pan radny dotyczy

l4cznika pomigdzy ulic4 Raja, a drog4 Ksi42e-Skroni6w. w tej chwili s4 prowadzone rozmowy

z pKp na temat drugiej itrony, od drogi na KsiqZe-Skroni6w do Skroniowa. Burmistrz

powiedziai, ze sprosto*u"iu nie bgdzie, bo przepisy jasno okreSlaj4: Dz. U . z 2000 r., nr 84, poz'

94g: ustawa o komercjahzacji. restrukturyzacji, prywatyzacii przedsiqbiorstwa pafrstwowego

pKp, rozdz . 6. aft.39, ust 3 i 4 m6wi: ,,mienie PKP mo2e byt przekazane nieodplatnie w drodze

Ltmo\ty na v,lasnoit jednostkom samorzqdu terytorialnego na cele zwiqzane z inwestyciami

infraitrukturalnymi stuzqcymt wykonaniu zadari wlasnych Qch jednostek w dziedzinie

tinnsportu. l. Mienie, kt1rego zagospodarowanie na zasadach okreilonych w ust. I nie iest

mrzliwe, a wzglqcly e,konomlczru iiu uzasadniajqiego utrzymania mo2e byt zlikwidowqne lub

przekctzanie nieodplatnie skarbowi paitstwa, jednostkom samorzqdu terytorialnego lub
'panshvowym 

jednistkom organizacyjnym". Poza tym, gdy telefonicznie w etetze bylo

powiedziane, 2e od 10 lat ten temat jest poruszany z PKP, Dyrektor Chmielewski jasno

powiedziat , ze tak naprawdq korespondencjE merytorycznq zmietzajqc4 do wydzielenia pasa

drogowego, ograniczenia pbwierzchni terenu zamkniqtego, wyraZenia zgody wlaSciwego

*o;".*oa"y i m]nistra, rozpoczqto trzy lara temu. Mieszkaricy w 1998 roku podjqli dzialania

zmierzajqce do przejgcia czpsci pasa kolejowego, ale nie bylo mowy o tym, kt6rego dotycz4

dzialania w te; cnwiil. Burmistrz powiedzial, 2e chce uregulowa6 sprawy wszystkich grunt6w,

na kt6rych sq polozone ulice w miescie i przejqcje od PKP. Od dziesiEciu lat byla mozliwoSi

przejqcia nieodpiatnie, ale ustawa m6wi : ,,mo2e", ale wcale nie musi. PKP powiedzialy,2e me

s4 zainteresowane nieodplatnym przekazaniem - st4d podjEta procedura, o czym pan radny jest

na bie24co infbrmowanY.

Ruclnl, Robert Krtrk pyla, .iaki iest stan lokali soc.ialnych w nasze.i gminie, czy byly dokonywane iakiei przeglqdl'
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Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial. ze w tej chwili pracuje komisja, w sklad kt6rej

wchodz4 przedstawiciele zarzqdcy .
Kierownik ZyJK Pan Andrzej W6jcik dodal, 2e sq to trzy komisje. Pierwsza to komisja

zzakladu Energetycznego; pracQ ju2 skoriczyla. wziEto pod uwagQ budynek ptzy ]ul.3-Maia

134, iest 11,-ytlan-r, protok6t pokontrolny. Sqtylko drobne uwagi dotycz4ce np. zaloAenia klapek,

czy plomb. przegl4dy prowadzi Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego. Typuj4 budynki -

-4 ry*uttrie 5 dzienni" - pru"" trwaj4 do godziny 12 po czym robi4 podsumowanie t przekaz$4

prototol dalej. Dziala rownie2 komisja Pafstwowej Strazy Pozarnej; dokonuj4 oceny kilku

tudynkow dziennie. Protokoly pokontrolne w zakresie po2arnictwa nie bqdq drastyczne - sQ

drobne sprawy. Podobnie bpdzie znadzorcm budowlanym'

Burmistrz Marcin piszczek powiedzial, 2e wczoraj rozmawraL z przedstawicielem stta?y i

posforowal, ze s4 drobne usterki, kt6re trzeba bgdzie uzupelnic. Burmistrz dodal, 2e niezaleanie

od ob."rri. prowadzonej akcji, na bie2qco byly prowadzone obowiEzkowe przegl4dy. Ksi4zki

obiekt6w do wgl4du zos,taty przekazane Powiatowemu Inspektorowi Nadzoru Budowlanego.

Racl, Robert Kruk po raz kotejny prosi o zamontowanie tablicy ogloszeit w okoliq' ulic .Jasionka i

P artyzantritt;.
Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, Ze przyjmuje to do realizacji - tozezna sprawQ'

Radny R.bert Kruk poclziqkow,al za zamontowanie korony przy pontniku w parku 701-Lecia. Dotychczas orzel

byl bez korony.

Burrnistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e firma, kt6ra podjEla sig czyszczeura tego

pomnika poinformowala,Zejest on w stanie technicznym wskazujqcym na potrzebq remontu.

Rarlny Robert Krt* prosi o dokonanie przeglcyl6w istnieicpych plac|w zabaw, w szczegolnoici placu zabaw

przy ul throbrego. Mieizkaitcy zwr6cili siq w tej sprawie do radnegc,t, gdy2 brakuje szczebelk1w, sq spr6chniale

eletnenty, niedokrqcrne iruby. Radny Kruk prosi o interwenciq'

Burmistrz Marcin iiszczek odpowiedzial, ze s4 prowadzone ksi4zki obiekt6w, zgodme z

wymogarni Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego. ZUK jeszcze nie przeiS tego -

jest kwestia uzupelnienia Srodk6w na remonty istniej4cych plac6w zabaw. Bqdzie to rozwiqzane

w ci4gu najblilszych dni.

Ruclna Muria Barafisku poprosilu o udzielenie odpowiedzi na piimie.

Rudny Zdzislaw Aclamczyk pyta, kiedy wreszcie zostanie uporzqdkowana sprav)a z targowit't1rolnq.(...)

Rodiy Jan Ziqbiilski clolqcza siq do interpelacji radnego Adamczyka odnoSnie targowicy zwierzqcej.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedziat, 2e problem dotyczy poSrednik6w. W ubieglym

tygodniu dw6ch rolnik6w z Gminy Malogoszcz interweniowalo u Burmistrza, aby spr6bowatr

t obie cokolwiek z poSrednikami,kt6rzy przyjeldlajqspoza terenu, wymuszajq ceny. Dzialania

trzebaskierowa6 na wymuszenia na poSrednikach stosowanie siE do godzin otwarcia targowicy -

te akcje sqrobione. Stra2 Miejska w ubieglym roku przekazala do gmin oSciennych informacje

o dniach i godzinach otwarcia targowicy, z proSb4 o powiadomienie rolnik6w. Akcja ta zostanie

powt6rzona.

Ratlny Zclzislaw Adamczyk pyta, czy Burmistrz zamierza uzupelnit braku.iqce oiwietlenie uliczne w Rakowie na

odcinku clom weselny ,,Mili Moi" w stronQ Wolicy i Kopanin'("')

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, Ze jak bgdzie uchwalone w budzecie, to bEdzie

zrobione. Burmistrz dodal, 2e radny Adamczyk mial bardzo duzy uplyw na tegoroczny budhet

i zapylal, dlaczego tego nie ujql. Burmistrz Wolski powiedzial, ze wie, i2 wszqdzie ttzeba ztobic

Orogi i oSwietlenie, ale konc ert Zyczen dwa miesiqce po uchwaleniu budzetu - to dzialanie

populistyczne i bardzo Proste.
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Rctdna Llrszula Kruk w nawiqzaniu do interpelacji z poprzedniej sesji w sprawie dokoitczenia trl 3 Ma.ia i

dokti.tczenia bttdov,y choclnika ul. Sadowej poinformowala, 2e dostala odpowiedi na interpelaciq Pani Barafiskiej'

kt6ra pytala o ulicq Dygasihskiego i przylegle ulice.('..)

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial., Ze na ul. Sadowej s4 dwie rzeczy'. sprawa

domkniEcia do ul. Piirczowskiej i druga strona. Burmistrz zastanowi siq i by6 mohe w ramach

dotacji zostanie to dokofrczone po prawej stronie. Nale2y sip zastanowic, czy tam jest konieczny

chodnik dwustronny.

Raclno Janina Szreniawa przypomniala, ie trzy miesiqce temu skladala interpelacjq odnoinie olwietlenia na ul.

.lana pawla II lcpznik. Dobrze, ie prasa napisala i ludzie podziqkowali za zgloszenie interpelacii. ( . )

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial,Zejest zaskoczony, bo do tej pory te same pytania

byly kierowanie pod innym adresem, ateraz Pani Radna stwierdzila,2e jest nie mole uzyska6

odpowiedzi z innego Zrodla, to Burmistrz jest na celu. W piSmie, kt6re radna ottzymala, jest

1asno napisane, 2e zostaly podjqte przez przedstawicieli Rady dzialama zmretzajqce do budowy

iego dornu. Do Urzqdy zostalo skierowanie pismo, 2e radni chcieliby uczestniczyi w tym

proiekcie r Le bgdzie uruchamiana fundacja. Radna takq odpowiedz dostala. Burmistrz dodal, Ze

w ostatnich dniach wyslal pismo do fundacji Sue Ryder z proSb4 o nawi4zanie wsp6lpracy

z oSrodkiem decyzyjnym, kt6ry moze uruchomi6 Srodki. W Pierzchnicy zostala powolana

fundacja, ktora zqqla siq budow4 i prowadzeniem, ale Srodki skierowala fundacja Sue Ryder.

Dotychczas nie ma odpowiedzi.

Orlpowiedzi na pozostale interpelacje radnej Janiny Szreniawy Burmistrz udzieli na piSmie-

Raclny Jon Ziqbiitski prosi o oiwietlenie miejscowoici Diament, Borrjw, Potok Wielki, Fctlga. Koledzy radni

ma.1c1 proLlemy dotyczqce cloiwietlenia, jednej czy dw6ch lamp, a radny ma problem oiwietlenia cale.i mieiscowoici,

to iest okolo 100 lantP.

Burmistrz Marcin Piszczek przypomniaL,2e dyskusja na ten temat ju?byla i wiadomo jaka

bEdzie odpowiedZ. Jest to zwr6cenie uwagi na pewne sprawy, ktore byd moze zostaly

zaniedbane.

Raclnl,Andrzej Hatny pytq, czyw zwiqzku z ntodernizacjqparku 700 - Lecia.iesl przygotolrany projekt bttdt'twy

tam skati parku. Jeieli tak, to ile wydatkowano do lej pory na btrdowq skate parku, jakq powierzchniq bqdzie

zaimowal, ile bqdzie kosztowal w caloici. (...)

Burmistrz Marcin Prszczek odpowiedzial, ze nie zostalo to uruchomione, przetarg nie byl

ogloszony, nie bylo Zadnych koszt6w. Byly takie interwencje, rozmowy; jest brana pod uwagq

budowa skate parku poza terenem parku 700-Lecia.

Raclny Jan Aclamus prosi o doposa2enie placu zabaw przy Szkole Podstawowei w Brusie. Na terenie szkoly

znajduje siq tylko.iedna hultawka -iest to za malo.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e pewne Srodki trzeba zabezpieczyc na remonty

istniej4cych plac6w zabaw i w6wczas wr6ci do tematu. Poza tym w gminnym programie

sq Srodki, a radni wsp6luczestnicz4 w realizacji zadin. Wszystkie szkoly dostaj4 dofinansowanie

w ramach n'ro2liwoSci. Burmistrz dodal, 2e pod koniec roku zwykle s4 jakieS Srodki i obiecal,

ZebEdzie mial to na uwadze.

Raclny Grzegorz Kuimierz prosi o przedstawienie na pilmie wynik6w przelarg6w, jakie odbyly siq na inweslycie

z podaniem kv,r,tt, a takie um6w, ktdre zostaly zawarte odnoinie planowanych inwesQcj i z terenu ntiasta Jqdrzeiowa.

BurmistrzPiszczek powiedzial,2e odpowiedzi udzieli pisemnie i dodal, 2e nale?y pamiqtad,

iz jeden przetarg wyjdzie taniej, a drugi drolej. W tej chwili trzeba rozstrzygnqc sprawE ul.

Pilsudskiego, a brakuj e 220 000. Trzeba je znale26 i skierowai wniosek do Ministerstwa Spraw

Wewnqtrznych. Ewentualne oszczqdnoSci, kt6re by zostaly ze wszystkich ulic trzeba skierowad

na ul Pilsudskiego, rozstrzygnqc przetarg i czekac na zwrot pienigdzy, kt6re powinny byd

z MSWiA. Jeleli tego nie zrobimy, to inwestycja przepadnie.
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Na pozostale interpelacje rudnego Kuimierza Burmistrz udzieli pisemnei odpowiedzi.

Radny Tacleusz Lesiakowski zwr6cil uwagQ, 2e poprzednie interpelacie to byly raczej wnioski budzetowe,

p.) czym pov,ieclzial, ie z p6lnocnej czqici ulicy dr. Kwarly od ul. 3-Maja do mosttt robi siq parking. Samochody

za.jtnttjq pray)q stronq jezdni i na jednym pasie odbywa siq caly ruch dwukierunkowy. Radny prosi o zmianq

oigoiiracli ruc'htt ltrh ltostawienie wlaiciwych znak6w ewentualnie dyscyplinq ze strony stra2y i policii odnoinie tej

ttlrcy.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze wr6ci do tej
Komisji Gospodarki Komunalnej i PorzEdku Publicznego.

i edno znacznej o dpowiedzi.
Burmistrz Marek wolski zaproponowal, aby tam umiesci( znak

z mozliwoSciqzatrzymywania do 2 minut.
zakazu postoju

Radna Urszula Kruk dodala, ze chodzi jej o chodnik na ul Sadowej po lewej stronie od pana

doktora do zakrEtu i po prawej stronie do ul. Piriczowskiei, gdzie nie wykonano okolo 15

metr6w, a se tam krawqzniki. Radna Kruk prosi, aby odpowiedziei iei nu piimie-

Radny Stanislaw Hatys podzigkowal Burmistrzowi za szczegSlowe wyjaSnienie sprawy

i dodal, ze jego intencj4 bylo wskazanie na konkretnym przykJadzie, ze PKP mogly ptzekazac

grunt, ale za odplatnoSci4. Wiadomo, jak siE te rozmowy w6wczas skonczyly: PKP za du2o

iobie zazyczy|y i rozmowy zostaLy przerwane. Dlaczego polnieisze samorzqdy nie wznowily

rozm6w - trudno powiedzied. Radny chcial r6wnie2 powiedzied mieszkaircom, ze te rozmowy

kiedyS byly prowadzone; na poczqtek poszedl odcinek, o kt6rym Pan Hatys dziS m6wil, p6zniej

mialy by6 odcinki, kt6re teraz pilotuje Burmistrz. Nie bylo skutku w6wczas, by6 moze bqdzie

teraz.

Radny Zdzislaw Adamczyk odnosz4c siq do wypowiedzi Burmistrza Wolskiego w sprawie

oSwietlenia powiedzial, 2e to nie tak, 2e mial wplyw, bo Srodki w budzecie byly. Gdy siE

upominal Burmistrz odpowiedzial, 2e najpierw zostan4 wykonane te projekty, na kt6re jest juz

dokumentacja. Czekal cierpliwie, a pieni4dze juZ s4 wykorzystane. W ci4gu miesi4ca byly

przetargr - radny tego nie rozumie.
Burmistrz Marek Wolski zwtocll uwagQ,

2e za szybko. Mogla pa36 ze strony radnego
awziqc np. z dr6g.

Ad.23.
W imieniu mieszkat'rc6w KsiqZe-Skroniowa gtros zabrala Pani Elzbieta Szewczyk

i kolejny raz poprosila, aby zainteresowa6 siq problemem drogi w tej miejscowoSci. Po ostatniej

sesji mieszkaicy zdecydowali,2e nakazdqsesjq bEdzie przychodzi6 delegacja, dop6ki problem

nie zostanie rozwiqzany, poniewtznie maj4oparcia ani w radnym ani w soltysie. DziS radny

przedstawil, ze zabiega o sprawy czESci drogi dla g6rnej czESci; jak jest ttzy lata radnym,

toodtrzech lat idq pieni4dze tam. Na dolnym Ksi4Ze-Skroniowie jest droga, gdzie nie bylo

Zadnego problemu z prawem wlasnoSci, a tak naprawdq mieszkafcy usypali sobie drogE

z popiolu iztakiej drogi korzystaj4. Do dziS nikt 2adnego wniosku o budowE drogi w tej czESci

nie z\o1yl. Sprawa wlasnoSci dobiega korica i mieszkaircy chc4 siE dowiedziec, czy w tym roku

mog4 liczyc na jakiekolwiek Srodki. Mieszkaricom nasuwa siq refleksj a, 2e ie2eh budowa ich

odcinka drogi bqdzie zalelala od pana radnego, to nigdy nie doczekaj4 sig tej drogi. M6wi siq

o budowie wodoci4gu.... Pani Szewczyk prosi o wartoSciowanie potrzeb mieszkalicow. Czuj4

siE grup4 mieszkafrc6w zapomnianych, o kt6r4 nikt nie zabiega. Mieszkaj4 w tej gminie, plac4

podatki do tei gminy - dlaczego s4 gorsi? Dlatego, 2e w ich czqSci nie mieszka radny?

Zwracajqc siE do Przewodniczqcego Komisji Bud2etu Pani Szewczyk przypomniala, Ze jeden

sprawy na najblizszym posiedzeniu
W tei chwili nie moze udzielid

2e by|y zarzuty,2e za wolno siq je robi, a Ieraz,
propozycja, aby zwiEkszy6 Srodki na oSwietlenie,
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zmieszkahc6w na poprzedniej sesji zlozyl wniosek w wstrzymanie inwestycji na g6rnyrn
KsiqZe-Skroniowie 1 przeznaczenie tych Srodk6w na wykonanie drogi. Pani Szewczyk pyta,
co ztym glosem.

Radny Stanislaw Hatys powiedzial, 2e przed chwil4 wskazal odcinek drogi sprzed 1 1 lat,
kt6ry mial bvi kiedyS zrobiony. P62niej byly rozmowy o innych odcinkach. Pani Szewczyk
upomina sig o inwestycje; zapomniala, 2e w 2005 i w 2006 roku zostala poloZona masa
asfbltowa od przepustu kolejowego w stronE Ksi4Ze-Skroniowa. Wnioski radny zglasza
i na pierwszym miejscu to ujmuje tE inwestycjg, ale skoro nie mozna. ... . Pan Hatys powiedzial,
2e wielokrotnie slyszy z ust Pani szewczyk, 2e nie ma radnego na Ksi4Ze-Skroniowie i dodai,
ze w Radzie Miejskiej jest 21 radnych i moZna sobie wybra6 radnego spoSr6d Rady, skoro Pan
Hatys nie spelnia oczekiwaf. Czy ktoS zradnych zgodzi sig?

Przewodnicz4cy Komisji Bud2etu i Mienia Komunalnego Teodor Kot odnosz4c sig
do wypowiedzi Pani Szewczyk powiedzial, 2e wniosek moZe postawi6 tylko radny na
posiedzeniu komisji. Poza tym, na to pytanie Burmistrz Piszczek odpowiadal na poprzedniej
sesji; nie ma mozliwoSci przesuniqcia Srodkow ze wzglgdv na zaawansowanie inwestycji
i r ozpo czqcie procedur przetargowych.

Soltys Ksi42e-Skroniowa Pan Dziopa powiedzial, ze jest soltysem od 18 lat i zawsze
pisze wnioski do budzetu w tej sprawie. W 2005 i w 2006 roku byla tam droga robiona i nikt nie
chodzil w sprawie wstrzymania Srodk6w. ,,Mieszkafcy tej czqSci maj4 wodoci4g - my nie
mamy wodoci4gu."

Mieszkaniec Ksi4ze-Skroniowa powiedzial, ze soltys nie jest zorientowany, gdzie jest
wodoci4g.

Radna Janina Szreniawa powiedziala, ze w bud2ecie jest 100 000 na ul. Glowackiego.
GDDKiA nie bqdzie tego robi6. Radna prosi, aby Burmistrz pojechal w tej sprawie do zarzqdcy
drogi, aby to zakohczyc..

Burmistrz Marek Wolski poinformowal, ze zarzqdca drogi na pismo w sprawie
przyspieszenia prac odpowiedziat, ze na dzien dzisiejszy nie ma Srodk6w, poniewaz lJrzqd
Marszatkowski w pewnym okresie ogramczyl Srodki. W tej chwili zwiEksza Srodki dla zarzqdu
dr6g wojewodzkich i ta droga zapewne bqdzie ujgta.

Radna Maria Barafrska odnoSnie sytuacji w Ksiqze-Skroniowie powiedziala,
ze niedobrze jest, jeSli wieS jest podzielona. Nie mohe byd takich dyskusji i wypowiedzi, bo ci
pafistwo maj4 racjq. Zaczyna siq licytacja kto, gdzie, co ma. Trzeba usi4Si i wspolnie zastanowic
siE nad mo2liwoSciami rozwiqzania tej sprawy. JeSli sip nie da w tegorocznym bud2ecie,
to nalezy tq sprawE uzna(, za pnorytet i w przyszlorocznym budZecie wsp6lnie i zgodnie
postarai siq pom6c. Mo2e zostanqpieni4dze z inwestycji i dlatego proSba do burmistrza, aby ta
kwota byla podana wszystkim radnym, nie tylko Komisji Budzetu, bo tak siq skiada, 2e Komisja
Budzetu przyv'ilaszczyla sobie prawo do dysponowania budzetem.

Radny Tadeusz Lesiakowski w zwrqzku z konfliktem mieszkaric6w Ksi42e-Skroniowa
powiedziat, 2e je2ehjest potrzeba mediacji - sluzy swoj4 osob4.

Radny Adam Czajor uwala postulaty mieszkaric6w za sluszne i ma pewnoSi, 2e nie
bqdzie zadnego radnego, kt6ry by nie chcial ich wesprzed, ale w tei chwili trzeba przyspieszy6,
o ile to mozliwe, zakohczenie spraw wiasnoScio\\rych. M6wimy o pieni4dzach, a jeszcze jest nic
nie zrobione. Mozna potem przesun4i Srodki, zawsze wplywajq jakies Srodki dodatkowe
w ci4gu roku, ale najwazniejsze sq sprawy wlasnoSciowe. Gmina nie moze inwestowad na
obcym gruncie. Dop6ki tego nie bpdzie - bEdzie tak jak jest.

Radny Stanislaw Hatys wyjaSnil, ze Ksiqze-Skroni6w jest rozlegl4 wsi4 - to jest 7
odcinkow. Zeby objecha(, calqwieS, trzebaprzebyc okolo 7 kilometrow. Sq odcinki, gdzie jest
tylko droga gruntowa, np. od ul. Cichej. Jak podzieli6 budzet, gdy potrzeby tq tak duze?
Niekt6rzy mieszkafcy Ksi4ze-Skroniowa w okresie zimowym jezdzqpo wodq. Komu by siE nie
daio i jak4 czqS6 - bedq pretensje, bo potrzeby byly, sq i bEd4. Pan Hatys wryrazll nadziejg, 2e
Rada pomole i przychyli siE do sl6w, kt6re padly od Pani Szewczyk.
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Pani ElZbieta Szewczyk podziEkowala za zrozumienie, bo to jest intencj4 mieszkafrc6w.
Sprawa wlasnoSci jest na ukoficzeniu. Pan Hatys wspomnial o wartoSciowaniu potrzeb: jeSli

trzeci razktadzie siq nawierzchniE asfaltow4w jednej czESci, a drugiej nie robi siq w og6le - nie
ma o czym rozmawiai.

Soltvs wsi Lysakow Pan Adam W6jcik podziqkowal za wiatg przystankow4

w miejscowoSci Lysak6w. Pan W6jcik powiedzial, 2e czuje siE zdenerwowany wypowiedziami
dotycz4cymi sIra2y. Straze nie pozyskuj4 wielkich Srodkow, a slu2qmieszkafrcom duz4 pomocq

w razie potrzeb, na przyklad akcji odSnie2ania, podstopiefi, gaszenia pozar6w. Cztery straze
prowadz4 malq dzialalnoS6, a pozostale skladaj4 siE, jak s4 potrzeby. DziS powinien kto6
podzigkowa6 straZakom, kt6rzy uczestniczqw r62nych akcjach. Ostatnio, gdy byl Prezydent tylu

strazak6w w mundurach obsluZylo spotkanie. Pan W6jcik nie slyszal podziqkowaniaz ust Rady,
czy kogokolwiek. Taka sytuacja jest nieprzyjemna w stosunku do ludzi, ktorzy poSwipcaj4 siE
pracu.j4c spotecznie, bezinteresownie. Pan W6jcik poprosil Burmistrza o interwencjE: od Pana
Grada przyszlo pismo, ze gmina nie ujEla do remontu drogi l4cznik E-7 - trasa Kazimierza. Tym
lqcznikiem przejeZdLa mn6stwo pojazd6w, a droga jest w bardzo zlym stanie. Soitys prosi

o interwencjQ, aby tE drogE wyremontowad.
Radny Grzegorz KuSmierz podziqkowal Burmistrzowi za ustawienie tabliczek z napisem

,,Gmina JEdrzej6w".

Ad.24.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Miejskiej w Jgdrzejowie Pawel Olszak o godzinie 1500

zamkn4l obrady XLIII sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
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